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الگوی بومی پیشرفت
 با رویکرد اسلامی

اسلامی  معاصر  جامعه  پیشرفت  مبتلابه  مسائل  از  یکی 
ایران، شکاف آشکار بین نظریه های علمی و تجارب جهانی با 
سیاست گذاری و برنامه ریزی راهبردی در سطوح بومی و محلی 

است. البته این مسئله، مختص کشور ما نیست و در کشورهای دیگر نیز این شکاف دیده می شود. 
علاوه بر این، اغلب سیاست گذاری های کشورها، معطوف به حل مسائل در شرایط ویژه آن کشور 
است؛ مثلًا در کشور ما، اکنون حل و فصل مشکلات اقتصادی بیشتر در دستور کار سیاست ها و 
را در  متفاوت  رویکرد  این شکاف، می توان سه  یا کاهش  برای حذف  دارد.  قرار  برنامه های ملی 
نظر گرفت. اول، انتظار از صاحب نظران )در سطوح دانشگاهی و آکادمیک( که با ورود به عرصه 
سیاستگذاری راهبردی، سیاست ها و برنامه های راهبردی مناسب را با توجه به مسائل بومی تدوین 
کنند؛ دوم، انتظار از سیاست گذاران و کارشناسان برنامه ریزی راهبردی که سیاست ها و برنامه های 
بومی را با نظریه های علمی )انتزاعی و فرازمانی-فرامکانی( و تجارب جهانی مطابقت دهند؛ و سوم 
اینکه نخست میان نظریه های علمی و تجارب جهانی با سیاست ها و برنامه های راهبردی در شرایط 
خاص، واسطه هایی با ماهیت دوگانه نظری- بومی ایجاد شود و سپس این واسطه ها پشتوانه فرآیند 
سیاستگذاری و برنامه ریزی ملی شوند. در این میان، نکته مهم آن است که تأثر نظریه های علمی 
)به ویژه در حوزه علوم انسانی و اجتماعی( از نظام های فکری و ارزشی، بسیار زیاد است و درواقع 
ما با نظریه های علمی فارغ از ارزش سر و کار نداریم و لذا برای جوامع خواهان پیشرفت همه جانبه و 
پایدار در مسیری مستقل از روند جهانی سازی، نحوه مواجهه با این نظریه های علمی و نیز چگونگی 
بهره مندی هوشمندانه از تجارب جهانی و بین المللی در عرصه سیاست گذاری و برنامه ریزی راهبردی، 
در سطوح بومی اهمیت بسیار زیادی دارد. به نظر می رسد بهترین راه حل برای کاهش این شکاف 
در کشور ما، تکیه بر رویکرد سوم است به این ترتیب که با بهره مندی از ایده ارزشمند الگوی اسلامی 
ایرانی پیشرفت برای پشتیبانی از سیاست گذاری و برنامه ریزی راهبردی در افق ملی، مجموعه ای از 
الگوهای نظری- بومی با رویکرد اسلامی و ایرانی طراحی و تدوین شوند؛ یعنی با بررسی انتقادی 
نظریه های علمی و تجارب جهانی موجود درباره یک مساله بر اساس مبانی و ارزش های اسلامی و 
ایرانی، و نیز با نظر به شرایط و مسائل بومی کشور ایران در دوران کنونی و افق پیش رو مجموعه ای 
از »الگوهای نظری- بومی با رویکرد اسلامی ایرانی« ساخته و پرداخته شوند چنانکه در طرح تحول 
بنیادین نظام آموزش و پرورش مجموعه ای از چهارچوب های نظری کلان و خرد که توسط کمیته 
مطالعات نظری این طرح راهبردی، تدوین و سپس در سال ۱۳۹۰ مورد تأیید شورای عالی انقلاب 
فرهنگی قرار گرفت و اینک به عنوان مبانی نظری طرح تحول بنیادین، نقشی کلیدی در اصلاحات 
اساسی نظام آموزش و پرورش برعهده دارد. بنابراین، تدوین الگوهای نظری- بومی با رویکرد اسلامی 
ایرانی، گامی مهم جهت بهره مندی هوشمندانه از نظریه های علمی و تجارب جهانی ضمن تاکید بر 
ملاحظه ارزش های اسلامی ایرانی و توجه به مسائل و چالش های بومی است که باید آن را پیش نیاز 

هرگونه سیاست گذاری و برنامه ریزی راهبردی در سطوح بومی دانست.
استاد دانشگاه تربیت مدرس

رئیس ستاد دهه فجر انقلاب اسلامی استان قم:

راهپیمایی ۲۲ بهمن قم به صورت 
خودرویی برگزار می شود 

رئیس ستاد دهه فجر انقلاب اسلامی استان قم گفت: راهپیمایی ۲۲ بهمن قم همچون سال گذشته 
به صورت خودرویی برگزار می شود. نصرت الله لطفی رئیس ستاد دهه فجر انقلاب اسلامی استان با 
اشاره به شیوع بیماری کرونا و لزوم حفظ سلامت مردم گفت: راهپیمایی دشمن شکن ۲۲ بهمن قم 
همچون سال گذشته به صورت خودرویی از بلوار پیامبر اعظم تا مسجد مقدس جمکران برگزار می شود. 
وی افزود: این راهپیمایی از ساعت ۱۰ صبح روز جمعه از ابتدای بلوار پیامبر اعظم آغاز می شود. رئیس 
ستاد دهه فجر انقلاب اسلامی استان گفت: خودرو ها از سه مسیر چهار راه شهدا، خیابان سمیه و زیر 
گذر غدیر می توانند وارد بلوار پیامبر اعظم شوند و موتورسیلکت ها هم در ساعت ۹:۳۰ دقیقه در تقاطع 

خیابان عمار یاسر و آذر تجمع اولیه خواهند داشت و پس از آن وارد مسیر راهپیمایی خواهند شد.

رئیس عقیدتی سیاسی انتظامی نیروی انتظامی استان قم:

اجرای طرح حضور روحانیون در 
کلانتری های قم به صورت پایلوت 

رئیس عقیدتی سیاسی انتظامی نیروی انتظامی استان قم گفت: یکی از طرح هایی که از سوی 
اداره عقیدتی سیاسی ناجا در حال پیگیری و در استان قم به صورت پایلوت در حال اجراست 
حضور روحانیون در کلانتری ها به عنوان مشاور می باشد؛ خوشبختانه این طرح به کاهش جرایم 
و کاهش تعداد پرونده های قضائی منجر شده است.  حجت الاسلام والمسلمین پورمیرزایی در 
حاشیه بازدید آیت الله اعرافی مدیر حوزه های علمیه از بخش های مختلف ستاد فرماندهی 
انتظامی استان قم و در نشست با وی گفت: پلیس در تراز انقلاب اسلامی یکی از محورهای اصلی 

بیانات مقام معظم رهبری طی سخنان ایشان در دانشگاه انتظامی بود.

علی رضا صادق زاده قمصری*

آیت الله نوری همدانی:

مسئولان با فساد و بی عدالتی
 در جامعه مبارزه کنند 

آیت الله نوری همدانی گفت: تمام تلاش و فعالیت مسئولان برمبنای مبارزه با فساد و بی 
عدالتی در جامعه باشد.

آیت الله حسین نوری همدانی از مراجع تقلید در دیدار نماینده ولی فقیه در استان مرکزی 
و اعضای هیئت مدیره بنیاد غدیر این استان با اشاره به برگزاری همایش عدالت علوی 
در بیان امیرمؤمنان )علیه السلام( که در آینده نزدیک برگزار خواهد شد گفت: با وجود 
جریان های انحرافی فراوان در زمان کنونی، معرفی و شناساندن معارف اسلام ناب محمدی 
و فرهنگ اهل بیت )علیهم السلام( به جهانیان از نیاز های ضروری زمان ماست. وی با اشاره 
به اهمیت جایگاه حضرت امیر المومنین )علیه السلام( در هدایت جامعه اسلامی افزود: 
برای شناساندن امیرمومنان ، تبیین سیره عملی آن حضرت و بیانات ایشان که تبلور معارف 
اسلام ناب محمدی از بُعد عدالت، برابری، حق جویی و مبارزه با باطل است کار بسیار مهم 
و اثر گذاریست. آیت الله حسین نوری همدانی گفت: اسلام برای رشد و تعالی جامعه بر 
مبارزه و ریشه کنی جهل ، فقر و ظلم تاکید کرده است که اگر به جای این سه مورد، دانش 
و آگاهی، رفاه اجتماعی و عدالت جایگزین شود، شاهد رشد و بالندگی جامعه خواهیم بود. 
این مرجع تقلید ، امیرمومنان را الگویی وارسته برای همه جهانیان به ویژه مسئولین خواند و 
افزود: مسئولین در کنار مردم و انقلابی بودن باید تمام تلاش و فعالیت خود را برمبنای مبارزه 

با فساد و بی عدالتی در جامعه قرار دهند تا زمینه های رشد جامعه فراهم شود.
 

در حرم مطهر بانوی کرامت انجام می شود؛ 

اجرای مشترک ۷ گروه سرود شاخص 
استان قم در ۲۲ بهمن

مسئول واحد خدمات فرهنگی حرم مطهر بانوی کرامت از اجرای سرودهای انقلابی هر روز 
عصر در صحن امام رضا علیه السلام حرم مطهر خبر داد و گفت: در روز ۲۲ بهمن نیز یک 
اجرای مشارکتی با حضور 7 گروه سرود شاخص استان قم در صحن امام رضا علیه السلام 
انجام خواهد شد.  حجت الاسلام محمدرضا انصاری در گفت و گویی اظهار کرد: به همت 
اداره خدمات فرهنگی حرم مطهر بانوی کرامت به مناسبت ایام الله دهه فجر هر روز ساعت ۴ 
و نیم عصر اجرای سرود با موضوع انقلاب اسلامی ایران در صحن امام رضا علیه السلام دنبال 
می شود. وی افزود: در این راستا روز جمعه همزمان با سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی ایران 
یک اجرای سرود با تلفیق 7 گروه سرود شاخص استان قم در صحن امام رضا علیه السلام 
حرم مطهر بانوی کرامت در ساعت ۱۰ و نیم صبح اجرا خواهد شد. مسئول واحد خدمات 
فرهنگی حرم مطهر بانوی کرامت ادامه داد: از دیگر برنامه های اداره خدمات فرهنگی 
حرم مطهر بانوی کرامت به مناسبت دهه فجر برگزاری نشست بصیرتی با موضوع قیام امام 
خمینی)ره( در امتداد مشروطیت در مقبره مجتهد شهید شیخ فضل الله نوری واقع در صحن 
امام رضا علیه السلام حرم مطهر بانوی کرامت است. وی گفت: این نشست بصیرتی که هر 
هفته چهارشنبه شب ها بعد از نماز عشا با عنوان شب های عبرت در مقبره شهید شیخ فضل 

الله نوری برگزار می شود این هفته نیز با موضوع ویژه انقلاب برگزار خواهد شد.  
 

رئیس مرکز مشاوره و مددکاری آرامش فرماندهی انتظامی استان قم:

در دو سال اخیر ۲۹۰۰۰ پرونده
 را به مصالحه ختم نموده ایم

از  انتظامی استان قم گفت :بیش  رئیس مرکز مشاوره و مددکاری آرامش فرماندهی 
۲۹۰۰۰ پرونده اختلافات و نزاع ها را در طول دو سال اخیر و در مرکز مشاوره فرماندهی 
انتظامی استان قم منجر به مصالحه شده است  که این امر به کاهش پرونده های موجود در 

دادگاه های استان کمک شایانی کرده است. 
سرگرد دستجردی در حاشیه بازدید آیت الله اعرافی از این ستاد گفت: از سال ۱۳7۹ و 
با توجه به نگاه جامعه در نهاد نیروی انتظامی که اصلی ترین سازمان مواجهه با آسیب های 

اجتماعی می باشد، بخش مشاوره راه اندازی شده است.
وی افزود: این بخش با تلاش برای کاهش جرایم کیفری و با ارائه مشاوره بر محور سبک 
زندگی اسلامی ایرانی در پی ایفای نقش ترمیمی در حوزه آسیب های اجتماعی و تحکیم 
بنیان خانواده است. دستجردی خاطرنشان کرد: تمام خدمات مشاوره ای که از سوی پلیس 
ارائه می گردد به صورت رایگان می باشد؛ بیش از ۳۵۰۰۰ پرونده مشاوره را در سطح استان 
قم در سال های ۱۳۹۹ و ۱۴۰۰ داشته ایم.وی بیش از ۲۹۰۰۰ پرونده از ۳۵۰۰۰ پرونده را 
منجر به مصالحه دانست و گفت: این امر به کاهش پرونده های موجود در دادگاه های استان 

کمک شایانی کرده است.

سرپرست امور اقتصادی و دارایی استان  قم خبرداد:

رشد  67درصدی 
درآمدهای استان قم

استاندار قم:

قیمت اقلام ضروری بر اساس بازار مصرف تعیین شود

سرپرست امور اقتصادی و دارایی استان قم از رشد ۶۷ 
به  نسبت  جاری  سال  ماهه  ده  در  استان  درآمد  درصدی 
مدت مشابه در سال گذشته، خبر داد.  مهدی فراهانی روز 
سه شنبه در هفتمین جلسه ستاد درآمد و تجهیز منابع  

که به ریاست رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
برگزار شد، با اشاره به اینکه درآمد مصوب ده ماهه سالجاری 
استان، رشد ۲۶ درصدی دارد، اظهار داشت: از لحاظ میزان 
تحقق درآمد نسبت به مصوب، در مقایسه با سایر استان 
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رئیس ستاد دهه فجر انقلاب اسلامی استان قم:

راهپیمایی 22 بهمن قم به صورت 
خودرویی برگزار می شود 
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دادستان عمومی و انقلاب قم خبرداد:

کلاهبرداری ۳۰ میلیارد تومانی با پوشش تجارت طلا

رئیس ستاد دهه فجر انقلاب اسلامی استان قم گفت: 
راهپیمایی ۲۲ بهمن قم همچون سال گذشته به صورت 
الله لطفی رئیس ستاد  برگزار می شود. نصرت  خودرویی 
دهه فجر انقلاب اسلامی استان با اشاره به شیوع بیماری 

کرونا و لزوم حفظ سلامت مردم گفت: راهپیمایی دشمن 
صورت  به  گذشته  سال  همچون  قم  بهمن   ۲۲ شکن 
خودرویی از بلوار پیامبر اعظم تا مسجد مقدس جمکران 
 ۱۰ ساعت  از  راهپیمایی  این  افزود:  وی  می شود.  برگزار 

  

رئیس اتاق اصناف استان قم با اشاره به اهمیت تکمیل شهرک صنوف گفت: این 
شهرک فرصتی برای تجمیع و یکپارچگی اصناف است. حمید خرمی در جلسه 
بررسی آخرین وضعیت شهرک صنوف که با حضور استاندار، دکتر سقاییان نژاد 
شهردار قم و جمعی از مدیران شهری و استانی برگزار شد، به مشکلات شهرک 
صنوف  اشاره کرد و اظهار داشت: مشکلات شهرک صنوف در حوزه واگذاری 
و یکپارچه شدن اتحادیه صنوف بوده که باید بررسی شود. وی تعداد واحدهای 
آهن فروش و پروفیل فروش در شهرک صنوف را ۱۶۵ واحد اعلام کرد و افزود: 

فرمانده انتظامی استان قم گفت: تفاوت اصلی پلیس جمهوری اسلامی با پلیس 
سایر کشورها در این است که علاوه بر تأمین امنیت باید به مباحث فرهنگی نیز 
نیز می باشد؛ حوزه های علمیه  اهمیت دهد و به نحوی یک سازمان فرهنگی 
می توانند در این زمینه کمک کار خوبی برای پلیس باشند.  سردار سرتیپ دوم 
پاسدار سید محمود میرفیضی فرمانده انتظامی استان قم در حاشیه بازدید آیت 
الله اعرافی از واحدهای مختلف فرماندهی انتظامی این استان و در نشست با وی 
ضمن ارائه گزارشی از فعالیت های این نهاد گفت: با توجه به مواصلاتی بودن و 

رئیس اتاق اصناف استان قم :
شهرک صنوف فرصتی برای تجمیع و یکپارچگی اصناف است

فرمانده انتظامی استان قم:
امنیت نیروهای انتظامی در مقابله با اراذل و اوباش باید افزایش یابد
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رهبر انقلاب در دیدار فرماندهان نیروی هوایی ارتش مطرح کردند؛

فرمان تهاجم ترکیبی در مقابل
 تهاجم ترکیبی جبهه دشمن 

نباید مشکلات بر روی پیشرفتها و حماسه ها گرد و غبار بنشاند 
 جهاد تبیین یک فریضه قطعی و فوری است

2

معاون اول رییس جمهور:

 دولت مصمم به اجرای طرح 
رتبه بندی معلمان است

سخنگوی دولت:

سود سهام عدالت تا پایان سال 
پرداخت می شود

 ســخنگوی دولت گفــت: توزیع 
پرداخت سود ســهام عدالت را تا 
پایان امســال خواهیم داشــت و تا 
پیش از پایان اسفند ماه مبلغ سود 
ســهام عدالــت در اختیــار افراد 
قرار خواهــد گرفت. علی بهادری 
جهرمی ســخنگوی دولت صبح 
روز سه شــنبه در نشست خبری 
3ضمن تبریک ایــام الله دهه فجر و  2

رئیس جمهور جلسه شورای عالی انقلاب فرهنگی:

بیانیه گام  دوم انقلاب مستند
 تحول برای دستگاه ها است 

رییس جمهــور  اول  معــاون   
گفت: به رغم مشــکلات اساسی 
و کارشناســی لایحــه رتبه بنــدی 
معلمان که در دولت قبل تهیه شده 
بود، رییس جمهور تأکید کرد همان 
لایحه بــه مجلس ارائــه و موضوع 
رتبه بنــدی معلمان به ســرعت به 
نتیجه برســد.  محمد مخبــر روز 
سه شــنبه درآیین بهره بــرداری از 

بیــان  بــا  جمهــور  رئیــس 
اینکه بیانیــه گام دوم انقلاب 
اسلامی جزو مهمترین اسناد 
بالادستی و مستند تحول در 
همه بخش های کشور است، 
گفت: این بیانیه با دقت وضع 
موجود و راهی را که باید برای 
تحول طی شــود تبیین کرده 
است. آیت الله سید ابراهیم  2

با  اسلامی  جمهوری  پلیس  اصلی  تفاوت  قم گفت:  استان  انتظامی  فرمانده 
پلیس سایر کشورها در این است که علاوه بر تأمین امنیت باید به مباحث فرهنگی 
نیز اهمیت دهد و به نحوی یک سازمان فرهنگی نیز می باشد؛ حوزه های علمیه 

می توانند در این زمینه کمک کار خوبی برای پلیس باشند. 
سردار سرتیپ دوم پاسدار سید محمود میرفیضی فرمانده انتظامی استان قم در 
حاشیه بازدید آیت الله اعرافی از واحدهای مختلف فرماندهی انتظامی این استان 
و در نشست با وی ضمن ارائه گزارشی از فعالیت های این نهاد گفت: با توجه به 
مواصلاتی بودن و مرکزیت دینی قم بحث امنیت در این استان مسئله بسیار مهمی 

است.
وی، افزود: موضوعات مختلفی در تولید امنیت نقش دارند که امروزه فضای 

مجازی یکی از مهمترین های آنها می باشد.
میرفیضی، خاطرنشان کرد: در مباحث قانونی دچار ضعف هستیم و این موضوع 
باید در نهادهای قانون گذار دنبال شود؛ امنیت نیروهای انتظامی در مقابله با اراذل 

و اوباش باید افزایش یابد.
وی پلیس هوشمند را یکی از طرح های مورد پیگیری نیروی انتظامی استان قم 
دانست و گفت: طرح پلیس پیشتاز یکی دیگر از طرح های مورد پیگیری ماست که 

در جهت ترسیم نقشه امنیت شهری در آینده تلاش می کند.
فرمانده انتظامی استان قم، تصریح کرد: آسیب شناسی گذشته و مشورت با 
بزرگان دینی و سیاسی شهر مقدس قم از اقداماتی بوده که جهت تعیین اولویت های 

امنیتی این استان دنبال کرده ایم.
وی، با اشاره به استفاده از آخرین فناوری های روز در زمینه تأمین امنیت، افزود: در 
این راستا اقدام به برگزاری دوره های تخصصی برای پرسنل نیروی انتظامی استان 

را داشته ایم.
نیروی  افزایش روحیه خودباوری در پرسنل خدوم  با  بیان داشت:  میرفیضی، 
انتظامی و با توجه به بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی سعی داریم به نحو احسن به 

شعار »ما می توانیم« جامه عمل بپوشانیم.

لزوم هم افزایی نهادهای فرهنگی و امنیتی استان قم 
وی گفت: آمار سرقت در استان قم با لحاظ جمعیت آن پایین تر از میانگین سایر 

استان های کشور است.
فرمانده انتظامی استان قم اظهار کرد: در استان قم کروکی تصادفات رانندگی به 
صورت الکترونیکی به ثبت می رسد و این امر به تسریع در حل مشکلات ناشی از این 

گونه پرونده ها کمک شایانی خواهد داشت.
وی با تأکید بر لزوم هم افزایی نهادهای فرهنگی و امنیتی استان قم عنوان داشت: 
اگر نهادها و سازمان های فرهنگی و امنیتی بتوانند با مشورت و هم افزایی به هم 
اندیشی بپردازند این امر می تواند برنامه ریزی های دقیق تری را در جهت تأمین 

امنیت بیشتر استان به دنبال داشته باشد.
میرفیضی گفت: تفاوت اصلی پلیس جمهوری اسلامی با پلیس سایر کشورها در 
این است که علاوه بر تأمین امنیت باید به مباحث فرهنگی نیز اهمیت دهد و به 
نحوی یک سازمان فرهنگی نیز می باشد؛ حوزه های علمیه می توانند در این زمینه 

کمک کار خوبی برای پلیس باشند.

فرمانده انتظامی استان قم:
امنیت نیروهای انتظامی در مقابله با اراذل و اوباش باید افزایش یابد
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طرح خطرناک اصلاح 
قانون اساسی!

نیز  او  به نظر می رسد  باهنر که  آقای محمدرضا 
از اوضاع کشور ناراضی است اخیرا پیشنهاد کرده با 

جلب نظر رهبری، قانون اساسی کشور اصلاح شود.  در این یادداشت توضیح 
داده ام که در حال حاضر هر تلاشی برای اصلاح قانون اساسی، نه تنها مثبت 

نخواهد بود بلکه به دلایل زیر، حتی طرح آن نیز می تواند بسیار خطرناک باشد.
۱.   دو جریان اصلی سیاسی کشور، قانون اساسی فعلی را برای ادامه کار 
مطلوب نمی دانند. جریان اصلاح طلب و منتقدان داخلی نظام، خواستار تقویت 
جمهوریت در قانون اساسی، محدود کردن اختیارات رهبری و زماندار کردن آن 
و بعبارتی کاهش قدرت نهادهای انتصابی هستند. جناح نواصولگرای حاکم نیز 
نشان داده موافق برخی اصول فعلی قانون اساسی نیست. عملکرد جناح حاکم 
در نقض این اصول در دو دهه گذشته نشان می دهد آنها هرچند از بیان علنی 
خواسته خود پرهیز دارند اما از قانون اساسی فعلی که برخی اصول آن برای آنها 
دست و پاگیر بوده و مکررا مجبور به نقض آن می شوند دل خوشی ندارند. تنها 
عاملی که باعث شده جناح حاکم از حمایت علنی خود از تغییر قانون اساسی 
خودداری کند عدم حمایت افکار عمومی است. نواصولگرایان اگر اطمینان به 
حمایت مردم از تغییر قانون اساسی و محدود کردن اصول جمهوریت آن داشتند 

لحظه ای در پیگیری و اصلاح آن درنگ نمی کردند.
۲.   طبق اصل ۱77 قانون قانون اساسی،شورای بازنگری که وظیفه تدوین 
قانون جدید را دارد اکثریت آن اکنون از جناح حاکم است. روسای سه قوه، 
اعضای شورای نگهبان، تعدای از نمایندگان خبرگان، مجلس، قوه قضاییه، 
دولت، مجمع تشخیص و نمایندگان منصوب رهبری باید قانون جدید را تدوین 
کنند. اکثریت این اعضا افرادی هستند که یا عضو شورای نگهبان هستند و یا 
از فیلتر سخت نظارت استصوابی شورای نگهبان عبور کرده اند. با این ترکیب، 
طبیعی است که دغدغه اصلی آنها ضعیف تر کردن نهادهای انتخابی به نفع 
نهادهای انتصابی و صورت قانونی دادن به برخی اقدامات مغایر قانون اساسی 

است که در دو سه دهه اخیر رواج داشته است.
۳.   آنچه تاکنون باعث شده جناح حاکم از یکسو و منتقدان از سوی دیگر از 
طرح اصلاح قانون اساسی پرهیز کنند، ناامیدی از نتیجه آن و بازی دوسرباخت 
است. جناح حاکم اکثریت شورای بازنگری را در اختیار دارد و منتقدان، اکثریت 
افکار عمومی را. در نتیجه هر دو جریان ترجیح داده اند وارد چنین بازی پرریسکی 
نشوند. اما تجربه انتخابات ۱۴۰۰ نشان داد جناح حاکم به دلایل پیش گفته، 
ابتدائا وارد چنین چالشی نخواهد شد اما چنانچه منتقدان به طرح اصلاح قانون 
اساسی دامن بزنند از تغییر آن در عمل استقبال خواهد کرد؛ قانون اساسی 
جدیدی که پیش نویس آن با کمرنگ تر کردن جمهوریت توسط شورای بازنگریِ 
تماما اصولگرا تدوین شده و به رای مردم گذاشته خواهد شد. جناح حاکم نشان 
داده اگر پایش بیفتد دیگر نگران مشارکت اندک مردم در انتخابات یا رفراندوم 
قانون اساسی نخواهد بود. آنها با تجربه دو انتخابات گذشته، چند صباحی است 

که دیگر صرفا به نتیجه کار فکر می کنند و نه حرف مردم!

آیت الله اعرافی در دیدار مدیرکل آموزش و پرورش  استان قم:

دانش آموز تراز انقلاب تربیت شود
مدیرحوزه های علمیه گفت: در لابه لای برنامه های ارزشی و ارزشمند، نباید 
از مسائل علمی و دانشی دانش آموزان غافل شد. وقتی رشد علمی و دانشی در 
بین قشر دانش آموز نهادینه شود، تولید علم و رسیدن به قله های دانشی در طول 
مسیر سهل تر خواهد شد و تاکنون تنها کسی که از این جریان حمایت واقعی 

داشته است، شخص مقام معظم رهبری بوده اند. 
آیت الله علیرضا اعرافی، شامگاه دوشنبه در دیدار مدیرکل آموزش و پرورش 
استان قم، ضمن تبریک ایام الله دهه فجر خطاب به مدیرکل جدید آموزش و 
پرورش استان اظهارکرد: خرسند هستیم که فردی برخاسته از متن آموزش 
و پرورش، آشنا به اسناد بالادستی، سندتحول بنیادین و دغدغه مند مسئولین 

سنگین آموزش و پرورش استان قم را بر عهده گرفته است.
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی افزود: انتظار داریم آموزش و پرورش استان 
قم با همان شاخص های سندتحول بنیادین و اسناد بالادستی رشد کرده و الگو و 

نمونه از سند تحول در کشور ارائه دهد.
مدیرحوزه های علمیه، ادامه داد: در تربیت نیروهای توانمند برای آینده نظام 
اسلامی شما به عنوان آموزش و پرورش و ما به عنوان حوزه های علمیه مسئول 
هستیم و این تعامل و همکاری که یکی از محورهای ۳7 گانه مشترک میان این 
دو نهاد انقلابی و دینی باید به صورت دقیق، وسیع و برنامه ریزی شده در استان 
قم در تمام شاخص ها پیاده سازی شده و به عنوان یک نمونه و الگو در کشور 

ارائه شود.
دارد،  شهرقم  که  ای  ویژه  و  بین المللی  جایگاه  به  توجه  با  کرد:  بیان  وی، 
می بایست تمام دستگاه ها و نهادهای علمی و فرهنگی نگاهی ملی و فراملی 
داشته باشند و نسبت به زیرساخت های علمی، فرهنگی و سخت افزاری خود 

نگاهی بین المللی داشته باشند.
آیت الله اعرافی موضوع »معلم و مدیر« را مورد تأکید قرار داد و گفت: برای اینکه 
دانش آموز تراز انقلاب داشته باشیم، ابتدا باید سطح آگاهی و دانشی معلمان و 
بویژه مدیران مدارس مان را نسبت به مسائل متعدد ارتقا دهیم، چراکه مدیری که 
دغدغه مند و توانمند باشد و برای آن سرمایه گذاری شود، نتایج ارزشمندی به 

دنبال خواهد داشت.
عضو شورای عالی حوزه های علمیه، اظهارکرد: امروز هیچ نهاد و سازمانی 
طلبکار آموزش و پرورش نیست و برعکس ۳۰-۴۰ نهاد و سازمان را در راستای 
حمایت از آموزش و پرورش، بدهکار این نهاد انقلابی و مهم کرده ایم و حتی در 
شورای عالی آموزش و پرورش هم به تصویب رسیده است که بعد از دو سه سال از 
سازمان ها و نهادها سوال می کنیم، برای آموزش و پرورش چه خدمتی کرده اید 

چه کمکی داشته اید؟
وی تصریح کرد: در بین نهادها و سازمان های کشور، نهادی به بلندی و اهمیت 
نهاد آموزش و پرورش نیست و اگر این نهاد تقویت شود، بسیاری از دغدعه های 

امروز و فردای جامعه مرتفع خواهد شد.
آیت الله اعرافی یادآور شد: یکی دیگر از طرح های موفق میان حوزه و آموزش و 
پرورش، مدارس طرح امین و حضور طلاب مبلغ در مدارس است. برای اینکه این 
طرح هم توسعه و تعمیق داده شود، باید ابتکار به خرج داد. خیلی از سازمان ها 
و نهادهای حوزوی دارای نیروهای خلاق و خوش فکر هستند می توان با برنامه 
ریزی بخشی از ساعت فعالیت آنان را در مدارس اختصاص داد و یا ساماندهی 
7۰۰ گروه جهادی که در ایام و مناسبت های مختلف شکل گرفتند، در بین این 
گروه ها کسانیکه هستند مطابق با برنامه ها اهداف مدارس طرح امین می توانند 
خدمات خوبی را در مدارس اجرا کنند. عضو مجلس خبرگان رهبری به موضوع 
»هنر و ادبیات فارسی« اشاره کرد و افزود: اگر هنر و ادبیات دینی و اصیل خودمان 
در بین دانش آموزان و مدارس تقویت و احیا شود بسیاری از ناهنجاری ها برطرف 
خواهد شد و توجه به »معماری ایرانی اسلامی« در ساخت و سازهای مدارس 
می تواند اثر مثبتی در ذهن دانش آموزان بگذارد، کما اینکه در گذشته وقتی وارد 
مدرسه فیضیه یا سایر مدارس قدیمی حوزه شدیم، ابهت و ساختار آن ما را بیشتر 
جذب کرد. وی در بخش دیگری از سخنان خود توجه به بُعد علمی را مورد توجه 
قرار داد و گفت: در لابه لای برنامه های ارزشی و ارزشمند، نباید نسبت از مسائل 
علمی و دانشی دانش آموزان غافل شد. وقتی رشد علمی و دانشی در بین قشر 
دانش آموز نهادینه شود، تولید علم و رسیدن به قله های دانشی در طول مسیر 
سهل تر خواهد شد و تاکنون تنها کسی که از این جریان حمایت واقعی داشته 

است، شخص مقام معظم رهبری بوده اند.
مدیر حوزه های علمیه، توجه به دانش آموزان غیرایرانی، آشنایی دانش آموزان 
با حوزه های علمیه، تاریخ قم و پیشینه شهر را مورد تاکید قرار داد و افزود: سعی 
کنید دانش آموزان را حتی برای یکبار هم شده با محصولات و دستاوردهای حوزه 
علمیه آشنا کنید و نسبت به عدالت تحصیلی در سراسر استان و مناطق کمتر 

برخوردار به نحو احسن عملیاتی سازید.

اخبار

امیرعبداللهیان در گفت وگو با وزیر امور خارجه روسیه؛

ایران در پی یک توافق خوب و در 
چارچوب منافع و حقوق خود است

وزیر امور خارجه تاکید کرد: جمهوری اسلامی ایران قاطعانه در پی یک توافق 
خوب و در چارچوب منافع و حقوق خود است. 

امور  وزارت  امور سخنگویی  و  اطلاع رسانی  اداره کل  روز سه شنبه  گزارش  به 
خارجه، حسین امیرعبداللهیان و سرگئی لاوروف وزیر امور خارجه روسیه در گفت 
وگوی تلفنی در خصوص موضوعات مورد علاقه از جمله پیگیری توافق های انجام 
شده در جریان سفر رئیس جمهوری اسلامی ایران به روسیه و مذاکرات وین گفت 
وگو و تبادل نظر کردند. حسین امیرعبداللهیان ضمن سازنده خواندن مواضع 
روسیه در قبال موضوع هسته ای ایران تاکید کرد: جمهوری اسلامی ایران قاطعانه 
در پی یک توافق خوب و در چارچوب منافع و حقوق خود است. امیر عبداللهیان 
اظهار داشت: جمهوری اسلامی ایران آمادگی رسیدن به چنین توافقی در اسرع 
وقت است اما بدون واقع بینی طرف غربی و اقدامات ملموس و واقعی آنها، سرعت 
پیشرفت در مذاکرات حاصل نمی شود. وی تأکید کرد: لغو موثر تحریم ها موضوع 
بسیار مهمی است و ایران در این مسیر به مشورت ها و تماس های خود با مسکو و 
سایر طرف ها ادامه می دهد. امیر عبداللهیان در مورد پیگیری توافق های ایران و 
روسیه بعد از دیدار روسای جمهور دو کشور نیز گفت: توافق های روسای جمهور دو 

کشور برای پیگیری و اجرا در دستور کار نهادهای مرتبط ایرانی قرار دارد.
مسکو همواره بر لزوم توقف اقدامات مخرب در قبال برجام تأکید داشته است
وزیر امور خارجه روسیه نیز در این گفت وگو ضمن تبریک پیروزی انقلاب اسلامی 
و روز ملی جمهوری اسلامی ایران، با تأکید بر اهمیت احیای برجام و لغو تحریم های 
غیرقانونی، تصریح کرد که همه طرف ها و در وهله نخست ایالات متحده باید به 
تعهدات خود بازگردند.  لاوروف همچنین یادآور شد که مسکو همواره بر لزوم توقف 
اقدامات مخرب در قبال برجام تأکید داشته است و نگرانی های ایران را درک می کند.
 وزیر خارجه روسیه همچنین از مواضع طرف ایرانی در مورد لزوم افزایش سرعت و 
نتیجه محور بودن مذاکرات استقبال کرد. لاوروف ضمن تاکید بر این  نکته که روسیه 
به طور کامل به اجرای تعهدات در روابط دوجانبه با تهران متعهد است، خواستار 

افزایش همکاری های دو کشور در حوزه های مختلف مورد توافق فی ما بین شد.

سرپرست امور اقتصادی و دارایی استان  قم خبرداد:

رشد 6۷درصدی درآمدهای استان قم
سرپرست امور اقتصادی و دارایی استان قم از رشد ۶7 درصدی درآمد استان در ده 

ماهه سال جاری نسبت به مدت مشابه در سال گذشته، خبر داد. 
مهدی فراهانی روز سه شنبه در هفتمین جلسه ستاد درآمد و تجهیز منابع  که 
به ریاست رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان برگزار شد، با اشاره به اینکه 
درآمد مصوب ده ماهه سالجاری استان، رشد ۲۶ درصدی دارد، اظهار داشت: از 
لحاظ میزان تحقق درآمد نسبت به مصوب، در مقایسه با سایر استان های کشور 
در رتبه هشتم قرار داریم و انتظار میرود در دو ماهه پایانی سال، این نتیجه رضایت 
بخش تر باشد. در ادامه این جلسه محمود نوربخش رییس سازمان مدیریت و برنامه 
ریزی قم و رییس ستاد درآمد استان بر ضرورت برنامه ریزی مستمر و پایش ماهانه 
درآمدها توسط دستگاههای درآمد زا و اقدام به موقع در خصوص آسیب شناسی 
و رفع مشکلات کسب منابع درآمد، تاکید و با توجه به رشد چشمگیر درآمد مصوب 

سال آینده برای استان، خواستار پویایی بیشتر ستاد درآمد استان شد.
رشد ۵ برابری اسناد تک برگی املاک دولتی در قم

سرپرست امور اقتصادی و دارایی قم همچنین از رشد ۵ برابری تعداد اسناد تک 
برگی املاک دولتی استان در سال جاری خبر داد. فراهانی در سومین جلسه 
کارگروه مستند سازی اموال غیر منقول استان افزود: تا سال گذشته حدود ۱۵۰ 
فقره از سندهای املاک دولتی، تک برگی شده بود که امسال با پیگیریهای مجددانه 
همکاران ما و هم افزایی با دستگاه های اجرایی و بویژه اداره کل ثبت اسناد و املاک، 
تعداد اسناد تک برگی به بیش از 7۶۰ فقره رسید. وی با اشاره به اینکه تحقق مولد 
سازی اموال دولتی، در وهله اول نیازمند مستند سازی و سپس، تک برگی شدن 
اسناد مالکیت دولتی است، خواستار اهتمام بیشتر دستگاه های اجرایی مرتبط در 
این زمینه شد تا پس از صدور اسناد اولیه برای املاک دولتی بدون سند، مراحل تک 
برگی شدن سند، اجرایی شود. دبیرکارگروه مولد سازی استان تصریح کرد: با توجه 
به پیش بینی صندوق توسعه استان در سال آتی، با منافع و درآمد حاصل از مولد 
سازی املاک و فضاهای مازاد دولتی، دستگاه های اجرایی اقدام کننده و به تبع آن 

استان با اجرای طرح های توسعه ای منتفع خواهد شد.
 

استاندار قم:

قیمت اقلام ضروری بر اساس
 بازار مصرف تعیین شود

استاندار قم، با اشاره به لزوم اتخاذ تصمیمات درست و منطقی در راستای تنظیم بازار 
اقلام ضروری، بر ضرورت احصای قیمت ها بر اساس بازار مصرف مردم تاکید کرد.  
سید محمدتقی شاهچراغی در جلسه تنظیم بازار استان قم در سالن جلسات امام 
جواد)ع( استانداری، با بیان اهتمام دولتمردان برای رونق اقتصادی در کشور، گفت: 
تامین معیشت مردم اصل مهمی است که باید در تصمیمات کلان استان، به آن دقت 
کافی شود. وی با اشاره به در پیش بودن ایام عید نوروز و ماه مبارک رمضان افزود: تامین 
میوه شب عید و ارزاق عمومی در روزهای پایانی سال و در آستانه ماه مبارک رمضان، 
نقش مهمی در آرامش بخشی به بازار خرید مردم دارد و باید در این زمینه برنامه ریزی و 
پیش بینی های لازم صورت پذیرد. وی اجرای طرح درج قیمت تولید شده برای برخی 
اجناس و اقلام تولیدی در کارخانه ها را مورد توجه قرار داد و گفت: اجرای درست این 
طرح و اخذ سود قانونی از مصرف کننده در مرکزهای عرضه محصولات، نیازمند نظارت 
و بازرسی مستمر است. شاهچراغی با انتقاد از تفاوت نرخ برخی اقلام در بازار گفت: 
نظارت بر فعالیت توزیع کنندگان از کارخانه تا بازار ضروری و لازم است تا با برگزاری 

جلسه بین تولیدکنندگان و دستگاه های مرتبط مسایل و مشکلات مرتفع شود.

رییس اوقاف ناحیه دو شهرستان قم :

دو وقف جدید در قم ثبت شد
رییس اوقاف ناحیه دو شهرستان قم گفت: دو وقف جدید که مجموع ارزش آنها 
۲۸ میلیارد ریال است در قم ثبت شد.  به گزارش روز سه شنبه ایرنا از روابط عمومی 
اداره کل اوقاف و امور خیریه استان قم، حجت الاسلام فیض الله اسدپور در گفت 
وگویی اظهار داشت:   بر این اساس یک ملک مسکونی به ارزش ۱۶ میلیارد ریال 
توسط محمد علی بداغی و با نیت روضه خوانی برای سید الشهداء و اهل بیت 
عصمت و طهارت )ع( به ثبت رسیده است. وی افزود: این ملک مسکونی با مساحت 
۲۰۰ متر مربع در خیابان امامزاده ابراهیم)ع( واقع است. اسدپور با اشاره به موقوفه 
دیگری که اخیرا به ثبت رسیده خاطرنشان کرد: این موقوفه یک باب ساختمان با 
تغییر کاربری به مسجد در خیابان امام خمینی)ره( است. وی ادامه داد: مساحت 
ملک مذکور ۱۳۲ متر مربع بوده و ارزش روز آن حدود ۱۲ میلیارد ریال تخمین زده 

شده است. قم دارای دوهزار موقوفه است.
 

مدیرکل روابط عمومی استانداری قم 
منصوب شد

سید محمدتقی شاهچراغی استاندار قم طی حکمی، علی فردوسی را به عنوان 
مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری قم منصوب کرد. 

به گزارش روابط عمومی استانداری قم، در متن حکم استاندار قم خطاب به علی 
فردوسی آمده: امید است با استعانت از خداوند متعال و تحت توجه و عنایات خاصه 
حضرت ولی عصر)عج( و منویات مقام معظم رهبری )مُدظله العالی( و با اهتمام به 
برنامه های دولت مردمی با تاکید بر شاخص های عدالت محوری، انقلابی گری، 
مردم داری، پاکدستی، فسادستیزی و قانون مداری در انجام وظایف و ماموریت های 
محوله به ویژه اطلاع رسانی از اقدامات و خدمات دولت و تنویر و ایجاد شفافیت اذهان 
عمومی در مقابله با تهاجم رسانه ای دشمن با استفاده از کلیه ظرفیت های موجود و 
همکاری کامل دستگاه ها و نهادهای ذی ربط و برنامه ریزی لازم برای پیشبرد اهداف 
فرهنگی و تبلیغی در خدمت به مردم عزیز و شریف استان قم؛ موفق و موید باشید. 

مدیریت خبرگزاری مهر در استان قم، از جمله سوابق رسانه ای علی فردوسی است.

- حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به »تهاجم ترکیبی« جبهه دشمن علیه ایران، 
تأکید کردند: در مقابل این تهاجم ترکیبی و دسته جمعی، نمی توانیم همیشه در 
موضع دفاعی بمانیم و ما نیز باید در زمینه های مختلف از جمله رسانه ای، امنیتی و 

اقتصادی تهاجم ترکیبی کنیم. 
به گزارش روز سه شنبه ایرنا، در سالروز بیعت تاریخی همافران نیروی هوایی با امام 
خمینی)ره( در ۱۹ بهمن ۱۳۵7، رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار جمعی از 
فرماندهان نیروی هوایی و پدافند هوایی ارتش، آن بیعت شگفتی ساز را یک نقطه 
عطف خواندند و با تأکید بر اینکه عامل ماندگاری، استمرار و اثرگذاری آن حرکت 
بزرگ و تاریخ ساز یک کار رسانه ای و روایت صحیح آن ماجرا براساس یک قاب 
هنرمندانه بود، گفتند: امروز نیز مقابله با تهاجم دشمن برای تحریف واقعیت ها، 
دستاوردها، پیشرفتها و اقدامات حماسه آمیز نظام اسلامی نیازمند یک حرکت 

دفاعی و تهاجم ترکیبی با محوریت فریضه فوری و قطعی جهاد تبیین است.
حضرت آیت الله خامنه ای در ابتدای این دیدار با اشاره به محدود بودن تعداد 
حضار به علت شرایط نامساعد کرونا گفتند: من همواره مقید به رعایت شیوه 
نامه های بهداشتی و عمل به توصیه های پزشکان هستم و در استفاده از ماسک 

اصرار دارم و چند ماه قبل نیز نوبت سوم واکسن را دریافت کردم.
ایشان خطاب به مردم توصیه کردند هر آنچه پزشکان و متخصصان در زمینه 

رعایت شیوه نامه ها صلاح می دانند، عمل کنند.
حضرت آیت الله خامنه ای سپس با اشاره به حرکت تاریخی نیروی هوایی در بیعت 
با امام)ره( خاطرنشان کردند: اگرچه نسل کنونی نیروی هوایی در آن روز حاضر 
نبوده اما همه کسانی که در نیروی هوایی با احساس مسئولیت فعالیت می کنند، 
در افتخار و فضیلت آن روز شریک هستند، چرا که آن حرکت در واقع بیعت با آرمانها 
و جهاد مقدسی بود که امام)ره( فرمانده مقتدر آن بودند، بنابراین آن حرکت معنوی 
ادامه دارد و همه کسانی که در مسیر آن آرمانها قرار دارند، در آن حرکت سهیم 
هستند. رهبر انقلاب اسلامی یکی از ویژگی های مهم آن حرکت بسیار تأثیرگذار 
را »تشخیص نیاز لحظه« از جانب افسران و همافران نیروی هوایی و انجام آن اقدام 
هوشمندانه براساس بصیرت برشمردند و گفتند: این حرکت همچنین نشان داد 
محاسبات آمریکا و رژیم منحوس پهلوی، غلط بود و از جایی ضربه خوردند که 
تصورش را نمی کردند. حضرت آیت الله خامنه ای در بیان مهمترین نکته درس آموز 
آن رویداد تاریخی افزودند: اگر نیروهای جبهه حق و اسلام، در هر میدان جهادی 
اعم از جهادهای نظامی، علمی، تحقیقاتی و سایر عرصه ها، حضور فعال، مؤثر و 
امیدوارانه داشته باشند و از جلال و جبروت ظاهری طرف مقابل نهراسند، قطعاً 

محاسبات دشمن غلط از آب درخواهد آمد زیرا این وعده تخلف ناپذیر الهی است.
ایشان خاطرنشان کردند: امروز نیز محاسبات امریکایی ها غلط از آب درآمده و در 
حال ضربه خوردن از جایی هستند که قبلًا تصورش را نمی کردند که آن هم از طرف 
رؤسای جمهور خودشان است یعنی رئیس جمهور قبلی و فعلی آمریکا با اقدامات 

خود عملًا دست به دست هم داده اند که باقیمانده آبروی امریکا را هم ببرند.
رهبر انقلاب اسلامی در بیان عمق داشتن حرکت آن روز نیروی هوایی به استمرار 
آن پس از انقلاب در عرصه های مختلف اشاره کردند و افزودند: تشکیل جهاد 
خودکفایی نیروی هوایی در همان روزهای اول انقلاب، خنثی کردن توطئه ها و 
کودتا در برخی پایگاهها و اقدامات برجسته نیروی هوایی در دوران دفاع مقدس، 
همه نشانگر آن است که حرکت ۱۹ بهمن ۵7 براساس عمق و روحیه بصیرت شکل 
گرفته بود و به همین علت در نیروی هوایی و ارتش شهیدان برجسته ای همچون 

صیاد شیرازی، بابایی، ستاری، کلاهدوز، فکوری و فلاحی چهره نمایاندند.
حضرت آیت الله خامنه ای یکی از دلایل این عمق و بصیرت در نیروی هوایی 
امریکایی و مشاهده  با مستشاران  آنها در دوران رژیم طاغوت  ارتباط نزدیک  را 
حضور  کردند:  خاطرنشان  و  ارزیابی  آنها  اخلاقی  فساد  و  تسلط  دیکتاتوری، 

امریکایی ها در ارتش ایران داستان غم انگیزی است که احتمالًا نسل جوان از آن 
اطلاعی ندارد اما یک نمونه آن، استفاده چند باره امریکا و انگلیس از ارتش ایران 
برای سرکوب ملتهای مظلوم بود که این یکی از خیانت های رژیم پهلوی به ارتش و 

ملت ایران و همچنین جنایت در حق ملتهای دیگر است.
رهبر انقلاب با تأکید بر اهمیت »جهاد تبیین«، عکس منتشر شده از بیعت 
و  برشمردند  تبیینی  کار  ماندگار  اثر  از  نمونه ای  را  امام خمینی)ره(  با  همافران 
گفتند: عامل ماندگاری و اثرگذاری آن حادثه تاریخ ساز و تحول آفرین، همان قاب 
تصویر هنرمندانه ای بود که با امکانات رسانه ایِ محدود آن روز منتشر شد و این 

نشان دهنده اثر بی بدیل روایت گریِ درست از حوادث است.
ایشان با اشاره به گسترش انواع رسانه ها در بسترهای مختلف، سیاست قطعی 
رسانه های معاند اسلام و ایران را تحریف واقعیت ها با بکار بستن دروغ های حرفه ای 
دانستند و افزودند: آنها برای اجرای این سیاست، با بزک کردن چهره زشت و فاسد 
رژیم طاغوت و پوشاندن خیانت های آنها، حتی به دنبال تزیین و آرایش تصویر 
سراپا جنایت ساواک هستند و در مقابل، با مخدوش کردن چهره انقلاب و امام 
بزررگوار، پیشرفتها، حقایق و نقاط مثبت انقلاب را کاملًا کتمان، و نقاط ضعف 
را صدها برابر بزرگ نمایی می کنند، بنابراین در مقابل این تهاجم رسانه ای، جهاد 
تبیین یک فریضه قطعی و فوری است. حضرت آیت الله خامنه ای دیکتاتوری 
رسانه ای را یکی از انواع دیکتاتوری قدرت های غربی با وجود ادعای آزادی بیان آنها 
خواندند و با اشاره به مصادیقی از آن همچون حذف نام و عکس شهید سلیمانی 
در فضای مجازی خاطرنشان کردند: آنها هر کلمه و تصویری را که با سیاست های 
غربی معارض باشد، ممنوع الانتشار می کنند و در مقابل از همین فضا برای تخریب 
اسلام و جمهوری اسلامی، استفاده حداکثری می کنند. ایشان در مقابل این 
واقعیت تلخ، وظیفه همگان بویژه مسئولان و متولیان رسانه ملی و صاحبان انواع 
رسانه ها را به میدان آمدن و روایت صحیح پیشرفتها و خدمات بزرگ انقلاب دانستند 
و افزودند: کارهای بزرگ و حماسه آمیزی در طول این چند دهه در عرصه های 
گوناگون همچون اقتصادی، اجتماعی، عمرانی، آموزشی، بهداشت و درمان، 
صنعتی، دینی و فرهنگی، دیپلماسی و سیاسی، دفاعی و امنیتی رقم خورده است 
اما به علت کم کاری ها انعکاس و خبر چندانی از این اقدامات حیرت آور در مجموعه 
رسانه ای کشور وجود ندارد، در حالی که هر یک از آنها سرفصلی برای جهاد تبیین 
است. رهبر انقلاب گفتند: نباید گذاشت بعضی از مشکلات اقتصادی و معیشتی 
بر روی این پیشرفتها و حماسه ها گرد و غبار بنشاند و آنها را از چشم مردم دور کند و 

به فراموشی سپرده شود.
پیشرفت های روزافزون کشور نویدبخش فردایی بهتر برای ملت 

حضرت آیت الله خامنه ای همچنین با اشاره به »تهاجم ترکیبی« جبهه دشمن 
علیه ایران یعنی تهاجم اقتصادی، سیاسی، امنیتی، رسانه ای و دیپلماسی تأکید 
کردند: در مقابل این تهاجم ترکیبی و دسته جمعی، نمی توانیم همیشه در موضع 
دفاعی بمانیم و ما نیز باید در زمینه های مختلف از جمله رسانه ای، امنیتی و 
اقتصادی تهاجم ترکیبی کنیم که در این زمینه اهل فکر و اقدام بخصوص مسئولان، 
موظف به تلاش هستند. ایشان در پایان سخنانشان، پیشرفت های روزافزون کشور 
بر خلاف اراده بدخواهان را نویدبخش فردایی بهتر برای ملت دانستند و گفتند: 
همچنان که جمهوری اسلامی در طول این ۴۳ سال با قدرت به پیش رفته و روز به 
روز مستحکم تر و ریشه دارتر شده است، این حرکت به توفیق الهی در آینده نیز بهتر 
از گذشته ادامه خواهد یافت و دشمن باز هم ناکام خواهد شد. ایشان همچنین با 
اشاره به ایام پر برکت ماه رجب، آحاد مردم به ویژه جوانان را به بهره مندی از فیوضات 

الهی و معنوی این ماه توصیه کردند.
پیش از سخنان رهبر انقلاب اسلامی، امیر سرتیپ واحدی فرمانده نیروی هوایی 

ارتش گزارشی از فعالیت ها، پیشرفت ها و برنامه های این نیرو بیان کرد.

رهبر انقلاب در دیدار فرماندهان نیروی هوایی ارتش مطرح کردند؛

فرمان تهاجم ترکیبی در مقابل تهاجم ترکیبی جبهه دشمن 
جهاد تبیین یک فریضه قطعی و فوری است

رئیس جمهور با بیان اینکه بیانیه گام دوم انقلاب 
مستند  و  بالادستی  اسناد  مهمترین  جزو  اسلامی 
این  گفت:  است،  کشور  بخش های  همه  در  تحول 
بیانیه با دقت وضع موجود و راهی را که باید برای تحول 

طی شود تبیین کرده است.
آیت الله سید ابراهیم رئیسی در پانزدهمین جلسه 
شورای عالی انقلاب فرهنگی به روال سه شنبه های 
هر هفته ضمن تبریک ایام دهه مبارک فجر و تقارن 
آن با ایام پربرکت ماه رجب گفت: این روز ها همچنین 
مصادف با سومین سالروز صدور بیانیه گام دوم انقلاب 
اسلامی است که جزو مهمترین اسناد بالادستی و 

مستند تحول در شورای عالی انقلاب فرهنگی است.
رئیس شورای عالی انقلاب فرهنگی افزود: بیانیه گام 
دوم انقلاب اسلامی به عنوان سندی جامع پیش روی 
دست اندرکاران  همه  و  دولت  انقلاب،  شورای عالی 
نظام جمهوری اسلامی در قوای سه گانه و نهاد های 
مختلف قرار دارد و همه اقدامات تحولی باید مستند 

به آن باشد.
رئیسی با بیان اینکه بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی 
به دقت و در سطوح مختلف تبیین کرده است که در 
۴۰ سال دوم انقلاب چه باید کنیم، اظهار داشت: این 
سند در سطح اول چشم انداز روشنی برای شکل دادن 

به تمدن نوین اسلامی پیش روی ما قرار داده است.
رئیس جمهور تصریح کرد: این سند در سطح دوم 
سیاست های کلان نظام در زمینه استقلال، آزادی، 
با فساد،  مبارزه  زندگی، عدالت،  عزت ملی، سبک 
که  را  عرصه هایی  دیگر  و  پژوهش  علم،  اقتصاد، 
محور های تحول در جامعه هستند، به دقت تبیین 

کرده است.
انقلاب اسلامی  بیانیه گام دوم  رئیسی گفت: در 
و  راهکار ها  و  تبیین شده  به خوبی  واقعیت موجود 
نوین  تمدن  قله های  به  رسیدن  برای  لازم  اقدامات 
اسلامی و جامعه عاری از فساد و تباهی نیز دقیقا 

تشریح شده است.
رئیس جمهور با اشاره به اینکه این بیانیه در سطح 
سوم علاوه بر تبیین سیاست های کلی به مدیریت، 
انگیزه ها و حرکت جهادی در اجرا نیز توجه داشته 
است، گفت: بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی در سطح 
چهارم به تشریح تقابل گفتمانی میان اسلام و استکبار 

و عدالت و فساد پرداخته است.
رئیسی افزود: امروز به شورای عالی انقلاب فرهنگی 
به عنوان نهادی عالی برای اجرای این سند امید بسته 
شده است و ما اعضای شورا وظیفه داریم اولا در ایجاد 
تحول در شورا مستند بر این سند و سپس نظارت بر 

حسن اجرای این سند نهایت تلاش خود را به کار 
گیریم.

رئیس جمهور با بیان اینکه سند تحول شورای عالی 
انقلاب فرهنگی خدمت مقام معظم رهبری ارسال 
شده است، اظهار داشت: ماموریت مهم شورای عالی 
این سند  اجرای  به سمت  فرهنگی حرکت  انقلاب 

تحول خواهد بود.
زمینه ها  بعضی  در  سال ها  این  در  افزود:  رئیسی 
کار های بزرگی انجام شده که مایه افتخار است و از 
سوی دیگر در بعضی زمینه ها نیز عقب ماندگی هایی 

داریم که باید برای رفع آن ها تلاش کرد.
شبیخون  به  توجه  با  امروز  گفت:  جمهور  رئیس 
حفظ  برای  داریم  وظیفه  همه  دشمن،  فرهنگی 
فرهنگ و ارزش های انقلاب اسلامی جهاد کنیم و 
در این مسیر بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی همچون 
این مسیر  را پیش روی همه مجاهدین  راه  چراغی 

روشن می کند.
رئیس شورای عالی انقلاب فرهنگی همچنین رحلت 
آیت الله العظمی صافی گلپایگانی را به مقام معظم 
رهبری، حوزه های علمیه و علما و مراجع، اعضای 
ایران  ملت  عموم  و  فرهنگی  انقلاب  شورای عالی 

تسلیت گفت.

رئیس جمهور جلسه شورای عالی انقلاب فرهنگی:
بیانیه گام  دوم انقلاب مستند تحول برای دستگاه ها است 

معاون اول رییس جمهور:

 دولت مصمم به اجرای طرح رتبه بندی معلمان است
 معاون اول رییس جمهور گفت: به رغم مشکلات اساسی و کارشناسی لایحه 
رتبه بندی معلمان که در دولت قبل تهیه شده بود، رییس جمهور تأکید کرد 
همان لایحه به مجلس ارائه و موضوع رتبه بندی معلمان به سرعت به نتیجه 

برسد. 
محمد مخبر روز سه شنبه درآیین بهره برداری از ۲ هزار و ۹۵۰ پروژه آموزشی 
در سراسر کشور که همزمان و متمرکز در مدرسه کودکان استثنایی امام رضا )ع( 
در جنوب تهران عملیاتی شد، با تبریک ایام دهه فجر و گرامیداشت یاد و خاطره 
امام خمینی )ره( اظهار داشت: تدین، شجاعت، بی توجهی به دنیا، استواری 
در مسیر، تسلط بر نفس و مهمتر از همه اعتماد به مردم از جمله ویژگی ها و ابعاد 

شخصیتی امام راحل بود. 
وی افزود: امام خمینی )ره( تلاش کرد تا بستر نقش آفرینی ملت در کشور 
فراهم شود و در پیروزی انقلاب اسلامی و همچنین دوران دفاع مقدس اتکا بر 
مردم به نمایش گذاشته شد و امروز نیز مسائل مختلف کشور از طریق تکیه و 

اعتماد به مردم قابل حل است. 
مخبر با اشاره به اینکه معلمان و دانش آموزان از گسترده ترین اقشار مورد 
خطاب امام خمینی )ره( در دوران دفاع مقدس بودند، گفت: در دوران دفاع 
شامل  را  رزمندگان  از  توجهی  قابل  بخش  معلمان  و  آموزان  دانش  مقدس 

می شدند و نقشی اساسی در پیروزی کشور ما در جنگ تحمیلی ایفا کردند. 
معاون اول رییس جمهور در ادامه سخنان خود از مجمع خَیّرین مدرسه ساز 
به عنوان شجره طیبه یاد کرد و اظهار داشت: تا امروز ۳۰ درصد از مدارس کشور 
توسط خَیّرین ساخته شده که باید از این الگو در سایر بخش ها مانند تولید و رفع 

مسائل اشتغال نیز استفاده کنیم.
وی با قدردانی از خانواده میر محمدصادق خَیّر مدرسه ساز که در این مراسم 
حضور داشتند، گفت: خَیّرین مدرسه ساز کارهای بزرگی در کشور به انجام 

رساندند و آثار اقدامات پسندیده آنان در جای جای کشور دیده می شود. 
مخبر، یکی از شعارهای محوری دولت مردمی سیزدهم را »عدالت« عنوان 

از مهم ترین شاخه های عدالت  و اظهار داشت: عدالت آموزشی یکی  کرد 
محسوب می شود و اگر در این بخش نتوانیم عدالت را مستقر کنیم در سایر 

بخش ها نیز تحقق عدالت میسر نخواهد شد. 
معاون اول رییس جمهور ادامه داد: اگر فردی به لحاظ آموزشی در محرومیت 
از عدالت آموزشی برخوردار شود، استعدادها و ظرفیت های  نتواند  و  باشد 
خدادادی آن شخص بروز و ظهور پیدا نخواهد کرد و از امکانات و سایر ظرفیت ها 

نیز برخوردار نخواهد شد. 
وی با ذکر خاطره ای از حضور در محضر مقام معظم رهبری و تأکید ایشان بر 
امر مدرسه سازی تصریح کرد: زمانی که در ستاد اجرایی فرمان امام )ره( بودم، 
مقام معظم رهبری تأکید داشتند ستاد هزار مدرسه در کشور احداث کند و پس 
از گذشت مدتی که این امر محقق شده بود، در ملاقاتی دیگر که خدمت معظم 
له رسیدم تأکید کردند که عدد هزار به عنوان تأکید مطرح شد و باید تا می توانیم 

در کشور مدرسه بسازیم. 
مخبر، با اشاره به توجه ویژه دولت به وضعیت معلمان و کارکنان آموزش و 
پرورش گفت: رسیدگی به وضعیت عزیزان شاغل در آموزش و پرورش هم در 
شعارهای انتخاباتی رییس جمهور بود و هم در بودجه سالانه ۱۴۰۱ مورد تأکید 

قرار گرفته و دولت مصمم است طرح رتبه بندی معلمان را به انجام برساند. 
وی اضافه کرد: به همین منظور به رغم اینکه لایحه دولت قبلی برای رتبه بندی 
معلمان دارای اشکالات و ایراداتی بود اما رییس جمهور تأکید کرد همان لایحه 
را به مجلس شورای اسلامی ارائه دهیم تا موضوع رتبه بندی به سرعت پیگیری 

شود و به نتیجه برسد. 
معاون اول رییس جمهور با اشاره به گزارش ارائه شده در مراسم مبنی بر وجود 
مدارس سنگی و کانکسی به خصوص در مناطق مرزی و کمتر برخوردار خاطر 
نشان کرد: دولت برای حل این مسأله هم از ظرفیت های خود و هم از ظرفیت 
نهادهای دیگر استفاده خواهد کرد و  وزیر آموزش و پرورش این موضوع را با 

جدیت در دستور کار خود قرار دهد.

محسن ماندگاری*
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سیاسی کاری و زیاده خواهی خط قرمز ایران؛

اتخاذ تصمیم های سیاسی کلید دستیابی
 به توافق هسته ای

دور هشتم مذاکرات وین درحالی از سر گرفته می شود که حصول نتیجه و توافق 
هسته ای به تصمیم های سیاسی طرف های غربی خصوصاً آمریکا بستگی دارد و 

در این مسیر اولین گام دست کشیدن از طرح خواسته های غیرواقع بینانه است. 
هیئت های مذاکره کننده پس از وقفه چند روزه مجدداً برای ادامه گفت وگوهای 
دور هشتم به وین بازگشتند، هفته گذشته با توجه به اهمیت موضوعات باقیمانده و 
لزوم اتخاذ تصمیمات سیاسی، براساس تفاهم صورت گرفته هیأت ها برای مشورت 
و رایزنی به پایتخت ها مراجعت کردند. در آخرین نشست های مذاکراتی نگارش 
متن توافق احیای برجام در دستور کار بود و در موضوعات مهمی مانند تضمین 
عدم خروج یک عضو از برجام و راستی آزمایی و اطمینان ایران از اجرای دقیق، 
موثر و مستمر لغو تحریم ها به ویژه از سوی آمریکا و اروپا پیشرفت های قابل قبولی 
به دست آمد. در طول ده ها ساعت مذاکره در سطوح مختلف، از میزان پرانتزها و 

موارد اختلافی کاسته شد.
وبگاه سرویس سیاست خارجی اتحادیه اروپا با انتشار بیانیه ای درباره از سرگیری 
جلسات دور هشتم مذاکرات وین نوشت که پس از وقفه ای کوتاه، دور هشتم 
مذاکرات در چارچوب برنامه جامع اقدام مشترک )برجام( روز هشتم فوریه از سر 
گرفته می شود. در این بیانیه آمده بود: مشارکت کنندگان مذاکرات پس از مشورت  
با دولت هایشان در پایتخت ها به مذاکرات درباره چشم انداز بازگشت احتمالی 
آمریکا به برجام و چگونگی اطمینان یافتن از اجرایی شدن کامل و موثر توافق 

توسط تمامی طرفین، ادامه خواهند داد.
انریکه مورا، معاون مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا نیز در توییتی ضمن 
اعلام آغاز مجدد مذاکرات، نوشت: ما به روحیه سازش نیاز داریم تا ما را به اجرای 
کامل )برجام( بازگرداند. باتوجه به روندهای نامطلوب مختلفی که برجام را تضعیف 

می کند، لازم است که این مذاکرات به سرعت به نتیجه برسد.
گویند،  می  سخن  سیاسی  تصمیمات  اتخاذ  لزوم  از  ها  طرف  همه  اکنون 
تصمیماتی که باید در دو حوزه کلیدی لغو تحریم ها و اقدامات متقابل هسته ای 
ایران اتخاذ شود. اگر طرف های مقابل به ویژه آمریکا به تصمیم نهایی رسیده باشند 

امکان دستیابی به توافقی که  تامین کننده منافع مردم ایران باشد، وجود دارد.
»پکا  دیدار  در  دوشنبه  روز  کشورمان  خارجه  وزیر  امیرعبداللهیان،  حسین 
هاویستو«، همتای فنلاندی خود ضمن تبادل نظر در خصوص آخرین وضعیت 
به  به نحوی که منجر  بودن مذاکرات  نتیجه بخش  بر ضرورت  مذاکرات وین، 
بازگشت تمامی طرفین به اجرای کامل تعهدات مندرج در توافق هسته ای گردد 
تاکید کردند. امیرعبداللهیان در این دیدار با بیان اینکه حصول توافق در مذاکرات 
وین، نیازمند اتخاذ تصمیمات مهم از سوی طرف های غربی به ویژه آمریکا است، 
بر شکست قطعی سیاست فشار حداکثری آمریکا تاکید و از بی عملی سه کشور 
اروپایی در قبال این سیاست ضد انسانی، انتقاد کرد و گفت: جمهوری اسلامی 
ایران مبتنی بر منافع ملی، با عزم جدی برای نیل به یک توافق خوب در ادامه 

مذاکرات مشارکت خواهد کرد.
سیاسی کاری و زیاده خواهی خط قرمز ایران

ایران خواسته ها و ابتکارات خود را روی میز مذاکره گذاشته و تلاش کرده با 
نگاهی تعاملی پیش برود. اگر کشورهای غربی به ویژه آمریکا ضرورت های اتخاذ 
تصمیم عاقلانه را بر سیاسی کاری و زیاده خواهی درک کنند مسیر مذاکرات هموار 
خواهد بود. کشورهای غربی به ویژه آمریکا باید بپذیرند که دلیل مذاکرات کنونی 
و ایجاد بحران در مورد برجام خروج یکجانبه ایالات متحده بود. طبیعتا آمریکا باید 
این مسئولیت را بپذیرد و اقداماتی در راستای برچیدن تحریم های غیرقانونی و 
بازگشت به برجام انجام دهد. مسئولیت مشخص آمریکا عمل به تعهداتش در 
برجام و قطعنامه ۲۲۳۱ شورای امنیت سازمان ملل متحد است. تعهداتی که تا به 

امروز از انجام آنها سر باز زده است.
اعلام  راستا  این  در  وزارت خارجه کشورمان  زاده، سخنگوی  سعید خطیب 
کرد: ایران انتظار دارد که تصمیمات لازم و ضروری از سوی طرف های مقابل به 
ویژه واشنگتن در موضوع رفع تحریم ها و انتفاع ایران از برجام اتخاذ شده باشد. 
انتظار ما این است که هیئت ها از جمله آمریکایی ها با دستورالعمل روشن برای 
عمل به تعهداتشان در راستای برجام و رفع تحریم ها به وین برگردند. موضوعات 
قابل توجهی در دستور کار است که جز با تصمیمات سیاسی واشنگتن احتمالا 

گشایشی در آن متصور نیست.
سیاست مقامات و تیم مذاکره کننده کشورمان از ابتدا تامین منافع جمهوری 
اسلامی ایران و مردم بر اساس اصول و دستورالعمل های مذاکراتی بوده است. 
بر این اساس علی رغم آنکه جمهوری اسلامی ایران خواهان دستیابی به توافق 
در کوتاه ترین زمان ممکن است، اما به واسطه ضرب الاجل های ساختگی اصول 
برای  اراده طرف مقابل  به  توافق  به  پا نخواهد گذاشت. دستیابی  زیر  را  خود 
اتخاذ تصمیمات لازم خصوصا در حوزه تحریم ها و کنار گذاشتن خواسته های 
غیرواقع بینانه به ویژه در ارتباط با دستاوردهای علمی ایران در حوزه هسته ای 

بستگی دارد.
وزیر امور خارجه کشورمان روز دوشنبه با بیان اینکه در مرور آخرین متون به 
دست آمده از مذاکرات وین هنوز در حوزه رفع تحریم ها بخش هایی از مطالباتمان 
مورد توحه قرار نگرفته است، افزود: همکار ما آقای باقری و کارشناسان ارشد ما در 
روزهای آینده در روند مذاکرات وین بر روی سندی که قرار است مورد توافق قرار 
گرفته شود تمرکز می کنند و در آن سند طرف های مختلف بازگشت و پایبندی 

خود را به تعهداتشان در برجام اعلام می کنند و نشان خواهند داد.
امیرعبداللهیان گفت: این که در روزهای آینده می توانیم در جریان این مذاکرات 
به یک توافق خوب برسیم بستگی به نیت و اتکا و رفتار سه کشور اروپایی و آمریکا 
دارد و این که آیا آنها به معنای واقعی با حسن نیت و جدیت به دنبال رسیدن به 
یک توافق خوب هستند یا نه و این موضوعی است که باید در طرف های مقابل 

جستجو کرد.
ادعای بی اساس نقطه گریز بر اساس محاسبات فرضی

گفتنی است که روزنامه وال استریت ژورنال اخیرا در گزارشی ادعاهایی در مورد 
پیشرفت برنامه هسته ای ایران مطرح کرد و نوشت که آمریکا به این نتیجه رسیده 
است »زمان گریز هسته ای« ایران کوتاه شده و دیگر امکان دستیابی به زمان گریز 
یک ساله وجود نخواهد داشت. این ادعا پیشتر توسط مقامات غربی نیز مطرح 

شده بود.
چنین ادعاهایی در حالی مطرح می شود که جمهوری اسلامی ساخت سلاح 
هسته ای را در دکترین دفاعی خود مشروع نمی داند، موضع ایران درباره منع تولید 
و استفاده از سلاح های هسته ای به وضوح در فتوای رهبر معظم انقلاب اسلامی 
بیان شده است. ایشان در جریان سخنرانی در میان سران و مقامات کشورها 
در شانزدهمین اجلاس جنبش عدم تعهد در تهران، تاکید کردند: »جمهوری 
اسلامی به لحاظ منطقی، مذهبی و عقیدتی، داشتن سلاح های هسته ای را 
گناهی کبیره می داند و بر این باور است که گسترش چنین سلاح هایی بیهوده، 
مخرب و خطرناک است.« ایشان افزودند که »ایران پیشنهاد خاورمیانه عاری از 

سلاح های هسته ای را مطرح کرده و به آن متعهد است.«
علاوه بر این در شرایطی که تحریم های ظالمانه و فشار حداکثری توسط دولت 
بایدن همچنان دنبال می شود نباید از جمهوری اسلامی انتظار داشت فعالیت 
هسته ای صلح آمیز خود را محدود سازد، خصوصا آنکه فعالیت های هسته ای ایران 
کاملا قانونی بوده و با برجام و قطعنامه ۲۲۳۱ همخوانی دارد و در راستای حقوق 
مردم ایران در بندهای ۲۶ و ۳۶ برجام و ایجاد توازن میان محدودیت های هسته ای 
و منافع اقتصادی شکل گرفته است. نقطه گریز نیز بر اساس محاسبات فرضی 
بوده و اتفاق نظر و مبنای علمی حتی در میان کارشناسان آمریکایی ندارد. این 
ادعا که ایران در آستانه تولید سلاح اتمی است صرفا در جهت القای ایران هراسی 
به جامعه بین الملل است. اگر طرف های غربی نگرانی واقعی دارند، باید علت را 
که همان تحریم های آمریکاست، برطرف کنند. برنامه هسته ای جمهوری اسلامی 
ایران ماهیتی صرفا صلح آمیز دارد و متهم کردن ایران به تلاش برای عبور از نقطه 
گریز هسته ای، بیانگر فرار روبه جلو آمریکا از تعهدات است که با هدف اعمال فشار 
رسانه ای برای امتیازگیری در حوزه هسته ای انجام می شود. اما اکنون زمان آن 
رسیده است که طرف های غربی تصمیم های سخت سیاسی اتخاذ کرده و از طرح 
خواسته های غیرواقع بینانه دست بردارند و با گام های معنادار و اقدام محور، مسیر 

دستیابی به توافق نهایی و پایدار را هموار کنند.

 سخنگوی دولت گفت: توزیع پرداخت سود سهام عدالت را تا پایان امسال 
خواهیم داشت و تا پیش از پایان اسفند ماه مبلغ سود سهام عدالت در اختیار 

افراد قرار خواهد گرفت.
علی بهادری جهرمی سخنگوی دولت صبح روز سه شنبه در نشست خبری 
ضمن تبریک ایام الله دهه فجر و ماه رجب، گفت: به طور خاص روز نیروی هوایی 
را به ویژه به دلاور مردان عرصه نیروی هوایی تبریک می گویم و سالروز ۱۹ بهمن 
ماه که مقام معظم رهبری از آن تحت عنوان »رزق لایحتسب« یاد می کنند را 

گرامی می دارم.
وی با اشاره به اخبار خوش در ایام دهه فجر از ناحیه دولت، افزود: همانگونه که 
اعلام شد ان شاءالله توزیع پرداخت سود سهام عدالت را تا پایان امسال خواهیم 
داشت و تا پیش از پایان اسفند ماه مبلغ سود سهام عدالت در اختیار عزیزان قرار 
خواهد گرفت و امسال بیش از دو و نیم برابر بیشترین سودی است که تا کنون 
پرداخت شده است و به ازای هر سهام دار بین ۵۳۰ تا ۵۵۰ هزار تومان سود 
پرداخت خواهد شد. اگر از گروه اول باشند که از ناحیه دولت پرداخت شده باشد، 

یک میلیون تومان هزینه سود خواهد بود.
سخنگوی دولت تصریح کرد:  روز گذشته نیز جلسه پروژه های آب رسانی در 
وزارت نیرو برگزار و پروژه آبرسانی به ۱۰ هزار روستا آغاز شد که جمعیت حدود ۳ 
میلیون و ۵۵۰ هزار جامعه هدف را هدف گذاری کرده تا در مدت زمان ۳۰ ماه 

به نتیجه برسد. 
بهادری جهرمی بیان کرد: البته دیروز برخی از پروژه های به نتیجه رسیده نیز 
افتتاح شدند. برق رسانی به ۲۱۱ روستای کشور مورد بهره برداری قرار گرفت. 
تامین مولدهای برق خورشیدی قابل حمل برای خانواده های عشایر مورد نظر 

بود که بیش از ۱۰ هزار مورد در اختیار خانواده های عشایر قرار گرفت. 
وی افزود: امروز الحمدالله در حوزه شهری تقریبا صد درصد تامین برق داریم و 

در حوزه روستایی به حدود ۹ درصد تامین برق دست یافته ایم.
عملیات اجرایی ۴۸ طرح و پروژه بزرگ از ابتکارات دولت مردمی است

سخنگوی دولت خاطرنشان کرد: یکی از خبرهای خوب اقتصادی که با حضور 
رئیس جمهور عملیات اجرایی آن آغاز شد، آغاز عملیات اجرایی ۴۸ طرح و پروژه 
بود که از ابتکارات دولت مردمی است. دولت به عنوان حامی و پشتیبان سعی دارد 
در اقتصاد نقش آفرینی کند و فعالان بخش خصوصی میدان دار رشد اقتصادی 
باشند. بارها اعلام کردم محوریت با خود مردم است و دولت سعی دارد به جایگاه 

درست و اصلی خود بازگردد. 
بهادری جهرمی اضافه کرد:  جلسات متعددی در طول این ماه ها با رئیس 
سازمان گمرک و سازمان بورس و ... برگزار  و موانع پیش روی پروژه ها مرتفع شده 

تا با حمایت دولت ۵۰۰ هزار میلیارد سرمایه گذاری اتفاق بیافتد. 
وی تاکید کرد: این پروژه ها گستردگی جغرافیایی دارند و یش بینی می شود از 

آن بیش از ۲۰ میلیارد دلار درآمد سالانه حاصل خواهد شد که ۱۱ میلیارد دلار آن 
برای صادرات خواهد بود. این موارد بخشی از پروژه هایی است که دولت در حال 
طراحی با کمک بخش دولتی و خصوصی است و تلاش دولت رسیدن به سه برابر 
این مبلغ در سال آتی ست. این پروژه ها طبق پیش بینی منجر به ۲۱ هزار شغل 

مستقیم و ۶۴ هزار شغل غیر مستقیم می شود. 
سخنگوی دولت ادامه داد: هرگز به منابع داخلی اکتفا نخواهد شد و تلاش 
دولت برای بهره مندی از منافع خارجی را به صورت نمونه در سفر به مسکو شاهد 

بوده اید.
احتمال حضور رئیس جمهور در مجمع سران اوپک گازی

بهادری جهرمی در رابطه با اینکه تا پایان سال رئیس جمهور چند سفر به خارج 
از کشور و با چه اهدافی خواهد داشت؟ گفت: دولت از هیچ فرصتی برای نقش 
آفرینی در اجلاس های جهانی و منطقه ای فروگذار نخواهد کرد. دیدارها و 
سفرهای دوجانبه ای در پیش خواهد بود، دعوت از رئیس جمهور برای شرکت 
در مجمع سران اوپک گازی صورت گرفته است و احتمال حضور رئیس جمهور 

وجود دارد.
وی در رابطه با قانون ممنوعیت خصوصی سازی، گفت: این قانون تنها مربوط 
به سواحل دریای شمال نیست و همزمان آزادسازی سواحل جنوبی هم پیگیری 
می شود و روز گذشته آزادسازی در سواحل قشم رقم خورد. خدا را شکر دستگاه 
از  مشکلی  دارند.  موثری  و  خوب  اقدامات  رهاسازی  راستای  در  اجرای  های 
منظر مدیریتی به منظور رهاسازی ۶۰ متر حریم قانونی وجود ندارد. با همکاری 
دستگاه هایی که ویلاهای ساحلی را داشتند و با متولی بودن وزیر کشور، اقدامات 

بهره برداری شد.
میزان تزریق دوز سوم رضایت بخش نیست 

سخنگوی دولت ادامه داد: از رسانه ها می خواهم در کنار نظارت مردمی نظارت 
رسانه ای را هم رقم بزنند و هر جا احساس می کنند نیاز به آزادسازی هست حتما 
گزارش دهند و ما و معاونت اجرایی رئیس جمهور آمادگی برای آزادسازی را داریم. 
برای  دولت  تدابیر  و  کرونایی  های  محدودیت  با  رابطه  در  جهرمی  بهادری 
کنترل شیوع کرونا و عدم اجرای کنترل هوشمند، گفت: اخبار و تدابیر اتخاذ 
شده در ستاد کرونا به صورت منظم و هفتگی اعلام می شود. از همان ابتدای 
شناسایی »امیکرون« ستاد کرونا تدابیری را اتخاذ کرد اما باز هم تاکید می کنم 
نیازمند همراهی مردم هستیم، متاسفانه تزریق دوز سوم رضایت بخش نیست. در 
بحران کرونا مردم باید پا به پای دولت و مسئولان در میدان باشند. مصوبات لازم و 

ممنوعیت های لازم از ابتدا اتخاذ شده است. 
سلامت مردم اولویت دولت است

وی افزود: باید از تجارب دو سال گذشته و تأثیراتی که در اقتصاد و آموزش 
داشته ایم استفاده شود. ستاد کرونا بسیاری از تصمیم گیری ها را به ستادها و 

مسئولان استانی واگذار کرده و با توجه به شرایط منطقه صلاحیت ها واگذار شده 
است. تصمیم گیری ها در سطح ملی مانند اعتکاف و سایر تجمعات هم اعلام 
شد. در رابطه با راهپیمایی ۲۲ بهمن هم در شهرهای قرمز و نارنجی اتخاذ تصمیم 
شد. از ابتدا نشان داده ایم سلامت مردم اولویت دولت است. از مردم می خواهم 
تزریق دوز سوم را جدی بگیرند. اگر مسیر پیش بینی شده را با هم پیش رویم بر 

سویه های مختلف فائق خواهیم آمد.
نگرانی برای تامین ذخایر موجود در شب عید نداریم

سخنگوی دولت در رابطه با تدبیر دولت نسبت به افزایش قیمت برخی کالاها 
با توجه به نزدیکی به ایام شب عید، بیان کرد: برای میوه و کالاهای اساسی 
شب عید، تدابیر لازم در ستاد تنظیم بازار اتخاذ شد و سازمان تعاونی روستایی با 
همکاری سازمان میوه و تره بار شهرستان ها متولی تامین میوه شب عید شدند و 
هیچگونه نگرانی برای تامین ذخایر موجود در شب عید نداریم. نظام توزیع هم پا 

به پای این متولیان مدیریت شده پیش می رود. 
بهادری جهرمی افزود: از شهرداری تهران بخاطر همکاری سپاسگزاری می 
کنم. در حوزه توزیع و همچنین توزیع هوشمند شاهد همکاری های مستمر 
هستیم.  برنج ایرانی و خارجی در سامانه توزیع هوشمند به وفور موجود است و 
عزیزان می توانند تامین کنند و وزارت جهاد با تامین به فور کالا بازار را در زمان قابل 

قبول کنترل خواهد کرد و اجازه سوداگری نخواهد داد. 
توافق خوب با تضمین کافی قطعا در دسترس است

وی در رابطه با خبری که بامداد جمعه مبنی بر لغو برخی تحریم های آمریکا  
منشر شد، گفت: هیچ تغییری در سیاست ایران اتفاق نیافتاده و نخواهد افتاد و 
توافق موقت در دستور کار ایران نیست و نخواهد بود. پیش از این هم اعلام کردیم 
توافق خوب با تضمین کافی قطعا در دسترس است و دولت ایران با جدیت مصمم 
است تا به نتیجه موثر برسد و طرف مقابل نیز باید در عرصه اقدام و عمل همین 

موارد را نشان دهد.
سخنگوی دولت در رابطه با اصلاحیه جدید دولت در خصوص بودجه ۱۴۰۱ 
و برنامه دولت برای حذف یارانه دهک های بالا، گفت: حذف یارانه دهک های 
پُردرآمد بسیار متأثر از شیوه یا نظام توزیع یارانه است. دهک های بالا حالا هم 
سهمی از یارانه ندارند. در توزیع یارانه نقدی دهک بندی خانواده های پردرآمد و 
کم درآمد باید به صورت مستمر به روز شود. ما تابع تصمیم نهایی مجلس خواهیم 

بود. 
دولت بار مالی لایحه رتبه بندی را پذیرفت

سخنگوی دولت در رابطه با لایحه رتبه بندی معلمان و بار مالی مصوبه که از 
سوی مجلس به این لایحه اضافه شده است، گفت: در رابطه با اظهار نظر های 
مجلس من نباید پاسخگو باشم و گزارش مرکز پژوهش ها با پیشنهادهایی همراه 
بوده است. علی رغم اینکه این لایحه بدون کار کارشناسی در روزهای پایانی دولت 
قبل به مجلس تقدیم شده بود اما این دولت، با متن لایحه دولت قبل عیناً موافقت 
کرد و بار مالی آن را پذیرفت و باید دید و منتظر بود که مجلس چه راه حلی برای 
طراحی ساز و کار مناسب با پشتکار مناسب برای حل مشکلات معلمان عزیز تدبیر 

خواهد کرد.
بهادری جهرمی در رابطه با نقش اساتید دانشگاهی در توسعه پایدار و گزارشی 
از اخبار اخراج، بازنشستگی محمد فاضلی و بیژن اباذری و ... از سوی دولت 
سیزدهم، گفت: از روزنامه اعتماد خواهش می کنم عیناً توضیحات آقای محمد 
فاضلی را در صفحه اول همین روزنامه منتشر کنید تا ببینیم همه توان شنیدن 

حرف حق را داریم یا نه. 
نگاه دولت به دانشگاه سیاسی نیست

وی افزود: مسائل دانشگاهی تابع قوانین دانشگاهی، علمی و آموزشی است. 
خود فاضلی اعلام کرد این مسأله مربوط به دولت سابق بوده است و رئیس 
دانشگاه هم توضیحاتی بیان کرد که در این دولت تغییری صورت نگرفت و این 
پرونده هم در دستور کار وزارت علوم قرار نگرفته و در سطح دانشگاه با همان 

مدیریت سابق است.
سخنگوی دولت اظهار داشت: نگاه دولت به دانشگاه سیاسی نیست بلکه 

علمی است و برخورد با جامعه دانشگاهیان از سوی دولت واضح است.
بهادری جهرمی در رابطه با اینکه چرا از محدودیت های سفت و سخت در مقابله 
با امیکرون خبری نیست، گفت: حتما به مصوبات ستاد کرونا مراجعه کنید پی می 
برید ستاد کرونا جلسه اضطراری داشت. قرنطینه های لازم و ... به تناسب شرایط 
پیش بینی شده است. شیوه محدودیت ها با بهره گیری از محدودیت های دو سال 

گذشته بود.  مردم استفاده از ماسک و تزریق واکسن را جدی بگیرند.

سخنگوی دولت:

سود سهام عدالت تا پایان سال پرداخت می شود

 رییس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه کشور در عرصه 
گفت:  دارد،  نیاز  نو  حکمرانی  و  انقلاب  یک  به  حکمرانی 
مبانی  از  که  داده  رخ  جایی  در  موفقیت ها  عدم  و  ناکامی ها 

انقلاب و امام )ره( فاصله گرفته ایم. 
به گزارش اداره کل اخبار و رسانه های گروهی مجلس شورای 
اسلامی، »اولین همایش اطلاعاتی سه جانبه سپاه پاسداران 
به  اطلاعات«  وزارت  و  انتظامی  فرماندهی  اسلامی،  انقلاب 
میزبانی وزارت اطلاعات برگزار شد. »محمدباقر قالیباف« در این 
مراسم  با تبریک دهه فجر و گرامیداشت یاد امام و شهدا، نقش 
مهم جامعه اطلاعاتی را حفاظت و صیانت از انقلاب اسلامی 
مردم ایران دانست و با تاکید بر این که حوزه امنیتی و دفاعی 
نقطه قوت کشور است، گفت: در این عرصه یکی از الزامات 

مهم، همکاری و هم افزایی جامعه اطلاعاتی کشور است.
از  یکی  را  نظارت  مسئله  اسلامی  شورای  مجلس  رییس 
نیازمندی های جدی کشور در شرایط کنونی برشمرد و ضمن 
تاکید بر استفاده موثر و قانونی ازابزارهای نظارتی، با اشاره به 
اختصاص یک روز از جلسات صحن علنی مجلس به اقدامات 
نظارتی تاکید کرد: در پی این اقدام نظارتی مجلس، ۱۸ هزار 
به  مربوط  اعتبارات  تومان  میلیارد  هزار  از ۳۲  تومان  میلیارد 
اشتغالزایی و محرومیت زدایی که توسط مجلس در قانون بودجه 
۱۴۰۰ پیش بینی شده اما تا آذرماه هیچ تخصیصی نداشت، 
طی روزهای گذشته توسط دولت به استان ها اختصاص پیدا 

کرده است.
یادآور  با  این اقدام جای تقدیر دارد  بر این که  تاکید  با  وی 
تقدیر از دولت در صحن مجلس افزود: امیدوارم با هزینه کرد 
این اعتبارات در مسیرهای مشخص شده قانونی شاهد تاثیرات 

خوب آن در اشتغال و محرومیت زدایی باشیم.
با  از سخنان خود  در بخش دیگری  مقننه  رییس دستگاه 

از  نمادی  فجر  مبارک  دهه  گفت:  فجر  مبارک  دهه  به  اشاره 
انقلاب اسلامی است و اقداماتی که در این دهه انجام می دهیم 
نمایشی نیست. به این معنا که وقتی برای تجدید عهد و پیمان 
به مزار شهدا یا حرم امام)ره( می رویم، معتقدیم که امام و شهدا 
یک حقیقت همیشه زنده هستند و حرکت انقلاب موجی است 
که هرگز آرام نخواهد گرفت و حرکتی بالنده و همیشه رو به جلو 

است.
وی درباره اینکه چرا گفته می شود امام یک حقیقت همیشه 
زنده است؟ اظهار داشت: پاسخ آن در موفقیت ها و ناکامی های 
۴ دهه گذشته است. اگر به این ۴۳ سال نگاه کنیم، خواهیم 
دید زمانی که موفقیتی به دست آمده در جایی بوده که مبتنی بر 
اصول انقلاب و امام حرکت کردیم و آنجایی که ناکامی داشتیم، 
زمانی بوده که از اصول و مبانی انقلاب و امام فاصله گرفته ایم و 

آیا این جز زنده بودن حقیقت امام )ره( است؟
رییس مجلس اضافه کرد: پشیمان ها که روزی انقلابی بودند 
و برای انقلاب حرف می زدند و می نوشتند، امروز به دنبال این 
ادراک سازی هستند که انقلاب هیچ موفقیتی نداشته است یا 
هرآنچه ناکامی داریم را به انقلاب نسبت بدهند. درحالی  که 
ناکامی ها و عدم موفقیت ها اتفاقا در جایی رخ داده که ما از 

مبانی انقلاب و امام فاصله گرفته ایم.
وی با بیان این که مبانی انقلاب و حرکت اما دو رکن اساسی 
داشت تصریح کرد: اول این که حرکت امام مبتنی بر سنت های 
الهی بود و دوم این که امام خمینی)ره( به مردم متکی بود و اوج 
اعتماد و اتکا به سنت های الهی و مردم باوری امام در دوران دفاع 
مقدس بود، جایی که پیچیده ترین اتفاقات نظامی و امنیتی را 
شاهد بودیم ولی عظمت امام و انقلاب را ببینیم که این اتفاقات 

پیچیده را به مردم سپرد و نتایج درخشان آن را هم دیدیم.
قالیباف با بیان این که در دفاع مقدس لحظاتی را داشتیم 

که فاصله ما با ارتش تا دندان مسلح صدام به ۱۲ متر رسیده 
بود و در یک جبهه به طول ۶ کیلومتر زیر آتش و خون بودیم 
افزود: زنده بودن حقیقت امام یعنی آن دوران با مدیریت الهی 
و مردمی امام به نفع ملت ایران سپری شد و شاهدیم که حتی 
رژیم صهیونیستی که روزی سودای حضور در مرزهای ایران را 
داشت، امروز ما  هزار و ۵۰۰ کیلومتر دورتر از مرزهای خود، بیخ 
گوش آن ها هستیم. آیا این جز زنده بودن حقیقت امام خمینی 

)ره( است؟
وی در همین زمینه تاکید کرد: زمانی که رهبر معظم انقلاب از 
مردم سالاری دینی صحبت می کنند، یعنی همین مردم باوری 
یعنی مردم برای نظام جمهوری اسلامی موجودیت دارند و رکن 

اصلی هستند.
رییس مجلس شورای اسلامی با بیان این که مردم امروز دو 
خواسته مهم از ما مسوولان دارند اضافه کرد: خواسته اول آنها 
این است که ما با آنها صادق باشیم و خواسته دوم مردم این است 
که به آنها عاملیت بدهیم که امور مختلف را خود را پیش ببرند و 
می گویند اگر بستری برای عاملیت آن ها فراهم نمی کنیم لااقل 

برای شان مردم مانع تراشی نکنیم.
وی تصریح کرد: امروز خواسته یا ناخواسته مانع از عاملیت 
مردم در اداره کشور شده ایم درحالی که امام )ره( می فرمودند 
هرکاری که مردم می خواهند خود آنها انجام دهند، دولت ها در 
آن دخالت نکنند بلکه دولت ها سراغ کارهایی بروند که مردم 

نمی توانند انجام بدهند.
وی اضافه کرد: اکنون که در دهه فجر با امام خمینی)ره(   
تجدید عهد می کنیم باید به این دو رکن انقلاب یعنی خداباوری 
حل  مسیر  که  بدانیم  و  باشیم  داشته  اعتماد  باوری  مردم  و 

مشکلات مردم همین ۲ رکن است.
امنیت و منافع مردم؛ دو موضوع مورد تمرکز دشمن در چهار 

دهه اخیر
رییس مجلس شورای اسلامی در بخش دیگری از سخنان 
خود با بیان این که در چهار دهه گذشته دشمن همیشه روی 
دو موضوع امنیت و منافع مردم تمرکز داشته است گفت: انصافا 
اگر در برخی بخش های دیگر نتوانسته ایم نمره قبولی بگیریم، 

حوزه تامین امنیت نقطه قوت کشور است.
وی با تاکید بر این که دشمن با به خطرانداختن منافع مردم 
از بین بردن رابطه امام و امت از هر طریقی است،  به دنبال 
تاکید کرد: دشمن امروز به دنبال تغییر اذهان مردم و تخریب 
دستاوردهای انقلاب اسلامی است و وظیفه ما نیز همانطور که 
رهبر معظم انقلاب فرموده اند تبیین است؛ یعنی کاری انجام 

دهیم که دقیقا نقطه مقابل خواست و طراحی دشمن است.
در عرصه حکمرانی نیاز به تحول و انقلاب و یک حکمرانی نو 

داریم
آن  به  باید  این که مهمترین موضوعی که  بیان  با  قالیباف 
پرداخت،   تغییر در نظام اداری و اجرایی کشور است، اظهار 
کرد: امروز نظام اجرایی و اداری کشور تبدیل به اسب سرکشی 
شده است که عنان آن در اختیار کسانی که باید در حوزه خود 

حکمرانی کنند نیست.
رییس مجلس با تاکید بر این که در عرصه حکمرانی نیاز به 
یک تحول و انقلاب و یک حکمرانی نو داریم، تصریح کرد: نظام 
اداری و اجرایی کشور هیچ نسبتی با مبانی باورهای انقلاب 
اسلامی ندارد و این چالش بزرگی برای کشور است که باید آن 

را اصلاح کنیم.
وی با بیان این که نظام اجرایی و اداری کشور باید مبتنی بر 
آرمان های امام یعنی خداباوری و مردم باوری باشد خاطرنشان 
کرد: ما امروز وظیفه داریم که کارآمدی دین در جامعه را نشان 

دهیم تا اثر آن در زندگی مردم و رفع مشکلات دیده شود.

رییس مجلس شورای اسلامی:

 در عرصه حکمرانی به انقلاب و حکمرانی نو نیاز داریم

سیاسی

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی 
طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند:

۱-رأی اصلاحی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۹۹۲۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۲۴۳ مربوط به 
تقاضای خانم انیسه جلالی پور فرزند عزیزاله در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۲۰ 
مترمربع پلاک شماره فرعی از ۱۹۰۶/۱۳ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند 

قطعی شماره ۲۱۳۴۵ مورخ ۱۳۹۹/۱۲/۱۰ دفترخانه ۱۱۳ قم )م الف۱۱۴۶۳(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با 
توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته 

باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن را 
اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی 
آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد 

بود. 
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آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی
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... سوگند به خداوند، اگر برای سازش در دین خداوند، 
راهی می جُستم، بدان عمل می کردم و هزینه اش بر 
من آسان تر بود؛ ولی خداوند نمی پسندد که پیروان 
قرآن، سازش و سکوت کنند، در حالی که خداوند، 

معصیت می شود« .
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آخرین وضعیت کرونایی استان قم
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی قم گفت: ۴۵۳ تَن بیمار به علت بیماری 
کووید-۱۹ در مرکزهای درمانی این استان بستری هستند که ۴۸ تن از آن ها بَدحال هستند. به گزارش عصر 
سه شنبه از روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی قم، مهدی مصری در گفت وگویی 
درباره آخرین وضعیت بیماران کووید-۱۹ در این استان افزود: در ۲۴ ساعت منتهی به ۱۹ بهمن جاری، ۱۲۴ 
تَن بیمار با علایم کرونا مثبت به صورت سرپایی پذیرش شدند.وی خاطرنشان کرد: در این مدت ۹7 تن بیمار 
جدید در زمینه مذکور در مرکزهای درمانی استان قم بستری و همچنین ۶۸ تن بیمار در این رابطه از مراکز 
درمانی این استان ترخیص شدند.وی با اشاره به اینکه در حال حاضر وضعیت کرونا در قم »قرمز« است، اعلام 
کرد: متاسفانه در ۲۴ ساعت گذشته، سه تن به علت کرونا در استان قم فوت شده است.   مصری با بیان اینکه 
تاکنون تعداد یک میلیون و ۶۹7 هزار و ۳۶۸ دُز واکسن کرونا در استان قم تزریق شده است، گفت: همچنین 
در ۲۴ گذشته ۵7۸ مورد آزمایش )تست( در زمینه کرونا در این استان انجام شده که ۳۸7 مورد آن مثبت بوده 

است.  

پزشکیان: جامعه در حال انفجار است!
این نماینده مجلس افزود: واقعیت این است که سفره مردم روز به روز ضعیف تر می شود و قدرت خرید مردم 
کاهش می یابد و توان معیشتی مردم به شدت پایین آمده و جامعه، در حال انفجار است. نمی توانیم این را 
انکار کنیم؛ مملکت را نمی توان با شعار اداره کرد. معتقد هستم باید در برجام بنشینند و گفتگو کنند و مسئله 
را همین طور که هست، بپذیرند. طرف های مقابل و ما به صورت همزمان به توافق پایبند باشیم. اینکه ادعا 
کنیم آنها دنبال منافع خودشان هستند، در هر معامله ای هر کس دنبال منفعت خودش است. برادر سر برادر 
کلاه می گذارد تا منفعت او تامین شود. حالا انتظار دارید کشور خارجی و روسیه بخواهند، منفعت ما را ببینند. 
چین منفعت ما را ببیند. این کشورها بدنبال منافع خوشان هستند و آنها هم به خاطر منافع خودشان، هوای ما 
را دارند. اگر یک روز منفعت آنها اقتضا کند، ما را زیر دست و پای خودشان له می کنند و اجازه همین کار کردن 

را هم به ما نمی دهند. 

دستگیری عاملان سنگ پرانی به خودروها در قم 
فرمانده انتظامی شهرستان قم  از دستگیری عاملان سنگ پرانی به خودروهای عبوری مسیر رودخانه قم خبر 
داد سرهنگ" مرادحسین جعفریان" اظهار داشت: در پي انتشار کلیپي در شبکه هاي اجتماعي پیرامون سنگ 
پراکني چند نوجوان به خودرو هاي عبوري مسیر رودخانه قم، موضوع در دستور کار این فرماندهی قرار گرفت.
وی افزود: با پیگیری های مجدانه ماموران و با هماهنگی دستگاه قضائی استان، ۵ نفر نوجوان که همگی اتباع 
خارجی بوده شناسایی و دستگیر شدند.فرمانده انتظامی شهرستان قم تصریح کرد: متهمان به همراه پرونده 

تشکیل شده برای رسیدگی و سیر مراحل قانونی به مرجع قضائی استان معرفی شدند.

وجود 4 هزار روان شناس نما در کشور
رئیس سازمان نظام روانشناسی و مشاوره کشور: چهار هزار روان شناس نما در کشور وجود دارند که از این 
تعداد، تخلف ۴۵۰ نفر احراز شده است. در روز های آینده اسامی آن ها به عنوان متخلف در سایت سازمان 
نظام روانشناسی و مشاوره کشور درج می شود تا افراد جامعه از اسامی این افراد مطلع شوند.تعرفه روانشناسان 
برای هر ۴۵ دقیقه مشاوره در کشور طبق مصوبه هیات دولت و سازمان نظام روانشناسی و مشاوره کشور برای 
روانشناسان مقطع کارشناسی ارشد ۱۳۰ هزار تومان و برای روانشناسانی با مدرک دکترا ۱۸7 هزار تومان در 

نظر گرفته شده است.

انتقال 1۰ زندانی ایرانی از زندان های عراق به کشور 
 رییس کل دادگستری آذربایجان غربی گفت: انتقال ۱۰ نفر از اتباع ایرانی محبوس در زندان های عراق به 
داخل کشور انجام شد.ناصر عتباتی در گفت و گو با ایرنا افزود: در راستای اجرای موافقت نامه انتقال محکومین 
بین دولت جمهوری اسلامی ایران و دولت عراق پس از برگزاری جلسه ای با حضور دادستان پیرانشهر و 
سرکنسول ایران در عراق و نماینده وزیر دادگستری و مسئولین اقلیم کردستان عراق، پس از طی تشریفات 
قانونی و معاینات پزشکی این اقدام  انجام شد.وی ادامه داد: در این انتقال ۱۰ نفر از محکومین ایرانی زندانی در 

عراق پس از انتقال به کشور به زندان شهرستان نقده معرفی شدند.

وزیر ارتباطات: اینترنت در سال آینده گران می شود
عیسی زارع پور وزیر ارتباطات گفت: آنچه مسلم است بر اساس قانون بودجه ۱۴۰۰ ما هیچ گونه افزایش 
قیمت در حوزه پهنای باند و اینترنت تا پایان سال نخواهیم داشت.اما با توجه به نرخ تورم کشور در سال های 
اخیر حتماً این تعرفه ها باید در سال آینده بازنگری شود وگرنه حوزه ارتباطات کشور امکان سرمایه گذاری را 

از دست می دهد.

 شکایت بیت امام از حسین دهباشی
بیت امام راحل از حسین دهباشی مستندساز به دلیل انتشار توئیتی حاوی اتهامی ناروا به یادگار امام مرحوم 
حجت الاسلام و المسلمین سیداحمد خمینی شکایت قضایی کرد. در پی انتشار توییتی از حسین دهباشی 
که حاوی اتهامی ناروا درباره علت رحلت یادگار امام)ره( بود، بیت بنیانگذار جمهوری اسلامی از وی شکایت 

قضایی کرد.

شهردار قم مطرح کرد:

تلاش برای تأمین برق شهرک صنوف قم 
با کمک مدیریت استان

 شهردار قم گفت: یکی از دلایل رونق نگرفتن شهرک صنوف به خاطر 
عدم تأمین برق است و باید این مسئله به کمک مجموعه مدیریت استان 
حل شود، زیرا تفاهم نامه با برق منطقه ای تهران در سال ۹۴ ،مشکلاتی 
دارد که تا امروز حل نشده است. دکتر سید مرتضی سقاییان نژاد در جلسه 
بررسی آخرین وضعیت شهرک صنوف که با حضور استاندار قم و جمعی از 
مدیران شهری و استانی برگزار شد، با تأکید بر لزوم حل مشکلات کلیدی 
این شهرک اظهار داشت: سه مشکل عمده مانع از رونق شهرک شده است. 
وی به مسئله برق شهرک اشاره کرد و گفت: یکی از دلایل رونق نگرفتن 
شهرک اصناف به خاطر عدم تأمین برق است و باید این مسئله به کمک 
مجموعه مدیریت استان حل شود، زیرا تفاهم نامه بین برق منطقه ای تهران 

در سال ۹۴ مشکلاتی دارد که تا امروز حل نشده و به اجرا نرسیده است.
شهردار قم دلایل مشکلات تفاهم نامه با برق منطقه ای تهران را تشریح و 
خاطرنشان کرد: شرکت توزیع برق منطقه ای تهران حاضر نیست در ایجاد 
زیرساخت ها مشارکت داشته باشد و می خواهد تمام هزینه های ساخت و 
تجهیزات پُست برق را که امروز بیش از ۵۰ میلیارد تومان است را شهرداری 
قم پرداخت کند. وی تأمین برق موردنیاز شهرک از فیدر پُست برق فرهنگیان 
را مطرح کرد و گفت: تا ایجاد زیرساخت های لازم برای تأمین برق، می توانیم 
از فیدر پُست برق فرهنگیان و برق جاده کوه سفید برق شهرک را در حدود 
یک مگاوات تأمین کنیم، البته توزیع برق داخل شهرک را شهرداری انجام 
می دهد. دکتر سقاییان نژاد ادامه داد: اگر تمام واحدهای شهرک راه اندازی 
شود و شهرک رونق بگیرد به بیش از ۱7 مگاوات برق نیاز داریم، اما با توجه به 
مشکلاتی که با ۵۰ درصد مالکان متفرقه داریم، نمی توانیم همه برق شهرک 
را تأمین کنیم. وی تأمین پساب برای توسعه و ایجاد فضای سبز نیز مطرح 
کرد و یادآور شد: در صورت اختصاص یک انشعاب از پساب شهرک شکوهیه 
و محمودآباد به شهرک تجهیزات لازم تأمین شده و می توانیم فضای سبز 
شهرک را نیز توسعه داده و ساخت بوستان ها را آغاز کنیم. شهردار قم یکی 
از مشکلات بزرگ شهرک را مالکان متفرقه دانست و تأکید کرد: متأسفانه 
زمین هایی هستند که چند مرحله بین افراد متفرقه خریدوفروش شده و 
تا این شرایط ساماندهی نشود و زمین ها به اصناف واگذار نشود، شهرک 
رونق نگرفته و نمی توانیم بسیاری از نیازهای شهرک را تأمین کنیم. وی در 
پایان به نهایت همکاری شهرداری با صنوف تأکید کرد و گفت: شهرداری 
به درخواست های معقول پاسخ داده و نهایت همکاری را با صنوف دارد و 

درخواست ها معقول باید برای بازبینی به کمیسیون ماده ۵ برده شود.

استاندار قم :

مشکلات شهرک صنوف 
هرچه سریع تر حل شود

فروردین   ۱۵ تا  صنوف  شهرک  برق  تأمین  بر  تأکید  با  قم  استاندار 
۱۴۰۱گفت: منتظر نتایج جلسات هستم و باید در اسرع وقت مشکلات حل 
شود. سید محمدتقی شاه چراغی در جلسه بررسی آخرین وضعیت شهرک 
صنوف که با حضور دکتر سقاییان نژاد شهردار قم و جمعی از مدیران شهری 
و استانی برگزار شد، بر حل مشکلات شهرک تأکید کرد و اظهار داشت: 
استانداری برای حل مشکلات شهرک به کمک شهرداری آمده است. وی 
مشکلات برق شهرک را موردبررسی قرارداد و افزود: در حال حاضر ۵۰ 
متقاضی برق در شهرک هستند و باید از ظرفیت موجود استفاده کرده و هر 
کسی متقاضی برق بوده درخواست خود را به اداره برق داده تا سیر اداری 
آن طی شده و تا ۱۵ فروردین مشکلات برق شهرک حل شود. استاندار قم 
به پیگیری اختلاف شهرداری با برق تهران تأکید کرد و گفت: باید به تمام 
کسانی که پروانه کسب داشته و در شهرک فعال هستند هر چه سریع تر برق 
داده شود و ۱۰ مگاوات برق موردنیاز شهرک با همه مشکلات استان در 
توزیع برق، تأمین شود. وی به اختصاص خط پساب از شهرک های صنعتی 
شکوهیه و محمودآباد اشاره و ابراز کرد: در صورت وجود چاه کشاورزی و 
غیرشرب، استانداری در خرید چاه به شهرداری کمک کرده تا مشکلات 
تأمین آب در ایجاد فضای سبز شهرک هر چه سریع تر حل شده و مطالبه 
مردم اجرایی شود. شاه چراغی به شهرداری توصیه کرد نهایت همکاری را 
با اصناف داشته باشد و یادآور شد: این شهرک تنها با صنف آهن فروش ها 
آباد نمی شود و باید همه اصناف به این شهرک وارد شوند تا اینجا رونق پیدا 
می کند. وی در پایان به همه مدیران شهری و استانی تأکید کرد:منتظر نتایج 

این جلسه هستم و باید در اسرع وقت مشکلات حل شود.

مدیرعامل سازمان میادین شهرداری قم خبرداد:

تعیین تکلیف قطعات غیرفعال 
سایت آهن فروشان

مدیرعامل سازمان میادین شهرداری قم از تعیین تکلیف قطعات غیرفعال 
سایت آهن فروشان شهرک صنوف خبر داد و گفت: در حال توافق جهت 
راه اندازی قطعات غیرفعال سایت آهن فروشان و واگذاری به صنف مصالح 

ساختمانی هستیم.
علیرضا مظفری در جلسه بررسی آخرین وضعیت شهرک صنوف که با 
حضور استاندار، دکتر سقاییان نژاد شهردار قم و جمعی از مدیران شهری 
گفت:  و  قرارداد  موردبررسی  را  شهرک  مشکلات  شد،  برگزار  استانی  و 

مشکلات شهرک با کمک مالکان شهرک صنوف قابل حل است.
وی عدم اجرایی شدن تفاهم نامه شهرداری با برق منطقه ای تهران را 
موردبررسی قرارداد و افزود: در سال ۹۴ برای شروع کار اقدامات لازم انجام 
شد، اما شرکت برق تهران نتوانستند  قرارداد خود را در قالب  تفاهم نامه 
شهرداری آورده و باگذشت زمان  و تورم امکان اجرایی شدن آن فراهم نشد.
وی علت تأخیر در تأمین برق شهرک را تشریح و بیان کرد: ورود ۴۰ سانت 
به حریم اداره راه و اختلاف ایجادشده باعث تأخیر در تأمین برق شد که ۳ 
ماه طول کشید و امیداریم تا آخر فروردین برق موردنیاز شهرک تأمین شود.

مظفری، هزینه تأمین آب شهرک را نیز سه میلیارد تومان اعلام کرد و 
گفت: سه میلیارد تومان هزینه  انتقال آب شرب به شهرک شده و نمی توانیم 
از این آب برای فضای سبز استفاده کنیم و در حال بررسی راه های استفاده 
از پساب هستیم. وی از تعیین و تکلیف قطعات غیرفعال سایت آهن فروشان 
شهرک صنوف خبر داد و گفت: در حال توافق جهت راه اندازی قطعات 
غیرفعال سایت آهن فروشان و واگذاری به صنف مصالح ساختمانی هستیم.

 
رئیس اتاق اصناف استان قم :

شهرک صنوف فرصتی برای تجمیع و 
یکپارچگی اصناف است

رئیس اتاق اصناف استان قم با اشاره به اهمیت تکمیل شهرک صنوف 
گفت: این شهرک فرصتی برای تجمیع و یکپارچگی اصناف است.

با  حمید خرمی در جلسه بررسی آخرین وضعیت شهرک صنوف که 
حضور استاندار، دکتر سقاییان نژاد شهردار قم و جمعی از مدیران شهری و 
استانی برگزار شد، به مشکلات شهرک صنوف  اشاره کرد و اظهار داشت: 
مشکلات شهرک صنوف در حوزه واگذاری و یکپارچه شدن اتحادیه صنوف 

بوده که باید بررسی شود.

در مسابقات فوتسال یادواره سردار شهید سلیمانی درشهرستان کهک؛

تیم شهید »رحیمی« قهرمان مسابقات فوتسال 
شهرستان کهک شد

 ایمان / جعفرعابدی
یاد وخاطره سردار دلها شهیدقاسم سلیمانی و شهید رحیمی یک دوره  بمناسبت گرامیداشت 
مسابقات فوتسال با حصور ۵۰ تیم در شهرستان کهک برگزار شد که در پایان این تیم خوب و یک دست 

شهید رحیمی بود که با مربی کار بلد وکهنه کار خود حاج عباس کفاش بر سکوی قهرمانی ایستاد.
به گزارش  خبرنگار ما،در فینال این رقابتها که در سالن ملاصدرای شهرستان کهک با حضور مسئولین 
و علاقمندان برگزارشد ، دوتیم شهید رحیمی وشهرداری کهک.بمصاف هم رفتند که در پایان وقت 
قانونی دوتیم به تساوی یک بر یک دست پیدا کردند که در ضربات پنالتی شاگردان حاج عباس کفاش  

خوب عمل کردند و حریف قدرتمند خود را شکست دادند وبا اقتدار بر جام قهرمانی بوسه زدند.
حاج عباس کفاش سرمربی فهیم تیم شهید رحیمی در حاشیه این رقابتها در گفتگو به خبرنگار روزنامه 
ایمان گفت این .مسابقات در سطح بسیار خوبی برگزار شد.تیمها با توجه به حضور   ۵تیم از برادران 
افغانی ویک تیم از شهر کاشان رقابت تنگاتنگی باهم داشتند والحمدلله با تلاش بچه ها موفق به کسب 
عنوان قهرمانی شدیم که از همه بچه ها و مدیریت تیم جناب آقای رحیمی و مدیریت محترم سوهان 

خودکار که همه جوره از تیم ما حمایت کردند تشکر نمایم.
سرمربی تیم شهید رحیمی در خصوص حمایت مسیولان محلی اظهارداشت :انتظار حمایت بیشتری 
داشتیم چه مادی وچه معنوی با این حال از همینجا از شورای شهر وشهردار محترم جناب آقای شکاری 
تشکر می نمایم.   وی تصریح کرد : این مسابقات نشان داد که کهک استعدادهای خوبی دارد وامیدوارم 

با حمایت مسئولان محلی تیم کهک بتواند با قدرت در رقابتهای فوتسال باشگاهی شرکت کند.
امیرعلینژاد، محمد  نوروزی،  بختیاری، مجتبی  :ابوالفضل  تیم شهید رحیمی  بازیکنان  اسامی 
میرجانی ،سید علی موسوی، رضا رسولی،یاسین عسکری، صالح محمد علیان، سجاد رحیمی ،علی 
ابراهیمی ،.پارسا داودی ،امیر محمد عابدینی ، حسین شفیعییان، امیر عباس اقاجانی مدیر تیم.: 

مهدی رحیمی سرمربی :حاج عباس کفاش

دعوت دختران قمی به اردوی تیم ملی دواتلون 
سرمربی تیم ملی دواتلون کشور، ۲ ورزشکار هیئت ترای اتلون استان قم را به اردوی تیم ملی دعوت 
کرد.  براساس این گزارش ، فائزه سادات عابدینی نژاد و شکوه طیاری خواجوی، دو عضو هیئت ترای 
اتلون استان قم توسط سرمربی تیم ملی دواتلون به اردوی این تیم دعوت شدند. این اردو به منظور 
شناسایی تیم منتخب ملی دواتلون ایران جهت شرکت در مسابقات قهرمانی دواتلون آسیا که در بحرین 
برگزار خواهد تشکیل می شود. بازیکنان دعوت شده به تیم ملی ۲۳ بهمن به اردوی تیم ملحق می 
شوند، و طبق اعلام رسانه ها ۲۴ بهمن مسابقه درون تیمی بین بازیکنان برگزار می شود و پایان این اردو 

روز ۳۰ بهمن ماه خواهد بود.
اردوی تیم ملی دواتلون جمهوری اسلامی ایران در مجموعه ورزشی آزادی تهران برگزار خواهد شد.

 دادستان عمومی و انقلاب قم خبرداد:

کلاهبرداری ۳۰ میلیارد تومانی با پوشش تجارت طلا 

 تولیت حرم مطهر حضرت معصومه )س( با بیان 
اینکه مردم باید به حرم بیایند و توسل و دعا کنند اما 
این کار باید با رعایت ضوابط باشد افزود: سلامت در 

گرو رعایت مسائل بهداشتی است.
رئیس  دیدار  در  سیدمحمدسعیدی  آیت الله 
دانشگاه علوم پزشکی قم با بیان اینکه این طبع دنیا 
است که همراه شادی ها غم ها هم وجود دارند اظهار 
داشت: مردم هیچ گاه نباید مطلق فکر کنند و مطلق 
موضع گیری کنند بلکه باید خود را با مواضع متغیر و 

متفاوت تطبیق دهند.
عضو خبرگان رهبری با بیان اینکه خداوند در قرآن 
فرمود با دست خودتان خود را به هلاکت نیندازید 
افزود: این پند هم از نظر مادی و هم از نظر معنوی 
مصادیق مختلفی دارد زیرا برخی از امور هستند که 
هلاکت روح ما را به دنبال دارند و برخی از آسیب ها 
هم به جسم ما مربوط است که قرآن می فرماید در هر 

دو بعد خود را در معرض هلاکت قرار ندهید.
امام جمعه قم با اشاره به جنبه های شرعی رعایت 
نکردن مسائل بهداشتی افزود: کسانی که رعایت 
نمی کنند و خود را در معرض بیماری قرار می دهند 
در حقیقت خودکشی می کنند و گاهی نیز نتیجه 
نوعی  به  و  می رسد  دیگران  به  رفتار  این  ضرر  و 
حق الناس است و علاوه بر آن به کشور و نظام هم 

ضرر می زنند.
او با بیان اینکه مردم ما به خاطر اعتقادها و باورهای 
زدن  واکسن  و  بهداشتی  مسائل  رعایت  در  دینی 
پیشرو هستند گفت: معنی اعتقادهای دینی این 
بهداشتی غافل  امور  به رعایت  توجه  از  نیست که 
شویم بلکه اعتقادات دینی موید دستورالعمل های 

بهداشتی است.
سعیدی با بیان اینکه مردم باید به حرم بیایند و 
توسل و دعا کنند اما این کار باید با رعایت ضوابط 
ما می خواهیم  نکنند که  افزود: مردم حس  باشد 
راهی را ببندیم اما نباید زیارت هم به بهای مریض 
شدن افراد باشد زیرا آرزو و دعای ما سلامت مردم 
است و سلامت هم در گرو رعایت مسائل بهداشتی 

است.
وی با بیان اینکه مردم باید با علایق دینی به رعایت 
مسائل بهداشتی بپردازند تاکید کرد: در اطراف حرم 
مطهر هم باید مانند بحث حجاب که تبلیغ می شود، 
بنرهایی برای زدن ماسک نصب شود تا مردم بدانند 

که حرم در این مسائل پیشگام است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم :

حرم حضرت معصومه)س(  الگوی رعایت 
شیوه نامه های بهداشتی است

بر  تاکید  با  نیز  رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم 
مسائل  رعایت  به  مذهبی  افراد  و  مومنان  اینکه 
بهداشتی اهتمام بیشتری دارند گفت: حرم مطهر 
حضرت معصومه)س( باید به عنوان الگو باشد زیرا 
همه به حرم مطهر نگاه و از این مکان مقدس تبعیت 

می کنند.
مسائل  دررعایت  تاکنون  افزود:  مصری  مهدی 
بهداشتی حرم مطهر حضرت معصومه)س( نهایت 

دقت را داشته و دارد.
 او با بیان اینکه ما بیش از دو هفته است که وارد 
پیک ششم کرونا شدیم و سرایت اومیکرون سه الی 
چهار برابر دلتا است افزود: تعداد بیماران بستری ما 
دو و نیم برابر نسبت به هفته اول افزایش پیدا کرده 
و انتظار می رود که در دو تا سه هفته آینده این آمار 

چند برابر شود.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم با بیان اینکه ما 
الان باید به صورت برجسته موضوع رعایت مسائل 
بهداشتی را دنبال کنیم گفت: اگر اقدام های لازم را 
انجام دهیم اثرش را در کاهش مرگ و میر و بستری 

می بینیم.
 وی ادامه داد: تاکید ما این است که ضمن اینکه 
آداب مذهبی انجام می شود، فاصله فیزیکی، داشتن 
ماسک و استفاده از فضای باز برای تجمع های مردم 
نیز می تواند بسیار در کنترل این بیماری موثر باشد 
زیرا در فضای بسته اگر از ماسک استفاده نشود در 
۱۰ الی ۱۵ دقیقه سرایت حتمی است و این مقوله 

مهمی است که باید توجه شود.

درصد زیادی از بستری های کرونایی کودکان 
زیر شش سال هستند

 معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی قم  نیز دراین 
دیدار با بیان اینکه درصد قابل توجه بیماران بستری 
تشکیل  سال  زیرشش  کودکان  را  استان  کرونایی 
می دهند گفت: تنها چیزی که در کنار واکسن موثر 
و  فاصله ها  رعایت  دست ها،  شست وشوی  است، 

ماسک زدن می باشد. 
محمود پرهام با اشاره به سرعت بالای سرایت سویه 
گونه ای  به  بیماری  این  داشت:  اظهار  اومیکرون 
است که اگر یکی از اعضای خانواده درگیر شود بقیه 
اعضای خانواده نیز بلافاصله درگیر خواهند شد، 
و اگرچه ریه درگیری کمتری دارد، ولی چون تعداد 
افراد بیمار زیاد است، تعداد بستری ها و مرگ ومیر هم 
زیاد می شود. وی افزود: توجه به دستورالعمل های 
رعایت  از جمله شست وشوی دست ها،  بهداشتی 
از پیک سویه  فاصله ها و ماسک زدن، زمینه عبور 

اومیکرون را فراهم می کند. 
معاون دانشگاه علوم پزشکی قم افزود: در حال 
)ع(  امیرالمومنین  و  کامکار  بیمارستان  حاضر 
مخصوص بیماران کرونایی هستند و اگر در روزهای 
آینده درگیری ما با این بیماری بیشتر شود بیمارستان 

فرقانی قم هم اضافه خواهد شد.

 تولیت حضرت فاطمه معصومه )س( : 

زیارت نباید به بهای بیمار شدن افراد باشد 

دادستان عمومی و انقلاب قم، از رسیدگی به 
پرونده کلاهبرداری به میزان تقریبی ۳۰۰ میلیارد 
ریال با پوشش سرمایه گذاری تولید و تجارت طلا 

در استان خبر داد.
دادستان  المسلمین غریب  و  الاسلام  حجت 
عمومی و انقلاب قم، از رسیدگی به یک پرونده 
میزان  به  اموال  میل  و  حیف  و  کلاهبرداری 
تقریبی ۳۰۰ میلیارد ریال از بیش از ۴۰ نفر در 
تجارت طلا خبر  و  تولید  حوزه سرمایه گذاری 
داد و گفت: در این پرونده، متهمان با ظاهری 
فریبنده و اشرافی اقدام به ترغیب مردم و جذب 
سود  پرداخت  واهی  وعده  با  آنان  سرمایه های 
مشارکت ماهیانه در زمینه تجارت طلا می کردند.

دادستان عمومی و انقلاب قم با اشاره به اینکه 
برخلاف ادعای متهمان، این فعالیت فاقد هرگونه 
افزود:  می باشد،  تجاری  مجوز  یا  کسب  پروانه 

متهم اصلی با استفاده از ماشین های مدل بالا، 
دفتر کار لوکس و چند شریک در پوشش راننده 
فعالیت  اقتصادی  ارزش  شخصی،  محافظ  و 
از  و  می داد  جلوه  معتبر  و  مهم  را  خود  صوری 
این طریق سرمایه های بیشتری را جذب می کرد 
که منجر به حیف و میل اموال و از دست رفتن 
سرمایه های اولیه شد. این مقام قضایی، اتهام 
مورد رسیدگی این پرونده در شعبه ۵ بازپرسی 
دادسرای قم را اخلال در نظام اقتصادی از طریق 
وصول وجوه افراد حسب سرمایه گذاری و حیف 
و میل آن عنوان کرد و خاطرنشان کرد: حسب 
وثیقه ۳۰۰  قرار  با  متهم  مالباختگان،  شکایت 
میلیارد ریالی در بازداشت به سر می برد و پرونده 
سود های  و  دریافتی  مبالغ  میزان  تعیین  برای 
پرداختی به کارشناسان حسابرسی ارجاع شده 
است. حجت الاسلام و المسلمین غریب با اشاره 

به اینکه حتی برخی از افراد به دلیل اعتماد به 
معرف خود، توجهی به دریافت رسید و فاکتور در 
قبال پول و طلای خود نداشتند، افزود: در این 
نوع سرمایه گذاری ها، اغلب هیچگونه فعالیت 
سود های  و  ندارد  وجود  سوددهی  اقتصادی 
پرداختی که در ماه های اولیه قرارداد به مشتریان 
داده می شود با هدف اعتماد سازی و از جذب 
سرمایه های عضو های جدید پرداخت می شود. 
دادستان عمومی و انقلاب قم افزایش پرونده های 
کلاهبرداری در قالب جذب سرمایه های مردمی 
را در سال های اخیر نگران کننده خواند و تأکید 
کرد: شهروندان باید در مدیریت سرمایه های خود 
هوشیار بوده و از اعتماد به تبلیغات اغوا کننده 
گذاری،  سرمایه  در  مشارکت  سود  کسب  برای 
بدون اطمینان کامل از صحت آن و رعایت کامل 

موازین حقوقی جدا اجتناب کنند.

از تصویب بیش از ۱۴۰طرح  سرپرست امور اقتصادی و دارایی استان قم 
اشتغالزایی در این استان در حوزه های کشاورزی، صنعت و معدن، پارک علم و 
فناوری، ارتباطات، گردشگری و صنایع دستی از محل تسهیلات بند الف تبصره 

۱۸ قانون بودجه سال ۱۴۰۰خبر داد. 
مهدی فراهانی روز دوشنبه در گفت و گو با به خبرنگاران افزود: با برگزاری 
جلسات کمیته استانی و بررسی طرح های ارائه شده به دستگاههای اجرایی 
مرتبط با طرح های فوق، تاکنون ۶۵ طرح گردشگری، ۳۸ طرح در عرصه 
و  پارک علم  و معدن،۳۰ طرح در حوزه کشاورزی،۱۳طرح در حوزه  صنعت 
فناوری و ۲طرح فناوری ارتباطات، تصویب و جهت اخذ تسهیلات به بانک های 

عامل معرفی شده اند.
وی اضافه کرد: بانک های عامل در استان با اعتبار سنجی متقاضیان و بررسی 
شرایط آنها برای دریافت تسهیلات و بر اساس دستورالعمل بانک عامل ستادی، 

نسبت به میزان تسهیلات، تصیم گیری می کنند.  
به  شده،  معرفی  های  طرح  بررسی  جلسات  در  داشت:  اظهار  فراهانی 
دستگاه های اجرایی و بانک های عامل، توصیه و تاکید شده است تا در فرصت 
زمانی باقیمانده تا پایان سال ۱۴۰۰ نهایت تلاش خود را جهت جذب ۱۰۰۰ 
میلیارد تومان تسهیلات اختصاص یافته به استان از محل بند الف تبصره ۱۸ 

قانون بودجه سال ۱۴۰۰ به عمل آورند.
وی با بیان اینکه از بانک های عامل استانی، خواسته شده تا با سرعت بیشتری 

روند پرداخت تسهیلات را دنبال کنند، تاکید کرد: در صدد هستیم با  تشکیل 
مستمر جلسات کارشناسی و کارگروه های ذیل جلسات اصلی، روند بررسی سایر 

طرح ها و ارسال آنها به بانک عامل را تسریع بخشیم.
فراهانی اظهار داشت: هدف از جزء۱ تا ۹ بند الف تبصره ۱۸ قانون بودجه 
سال ۱۴۰۰ کشور، توسعه کارآفرینی، افزایش اشتغال و حمایت از تولید در 
استان های کشور است و تسهیلات موضوع این دستورالعمل، به طرح های 
کارآفرینی، ایجادی، توسعه ای، نیمه تمام و نیز احیای واحدهای تولیدی، شرکت 

های دانش بنیان و واحدهای تولیدی پیشران قابل تخصیص است.
وی ادامه داد: دوره بازپرداخت تسهیلات سرمایه در گردش حداکثر یک سال و 

تسهیلات سرمایه ثابت،حداکثر پنج سال است.
سرپرست امور اقتصادی و دارایی قم افزود: زمان کوتاهی برای جذب اعتبارات 
بند )الف( ماده ۱۸ قانون بودجه ۱۴۰۰ فرصت باقی است و دستگاه های متولی 
باید برای جذب این اعتبارات با هدف رونق اشتغال در استان، حداکثر تلاش و 

همکاری را داشته باشند.
فراهانی بر لزوم جذب اعتبارات استان قم از محل بند الف تبصره ۱۸ قانون 
بودجه ۱۴۰۰ تاکید و بیان کرد: دستگاه های اجرایی نسبت به ارائه فراخوان 
برای شناسایی طرح های اولویت دار و تشکیل کمیته ها به منظور بررسی طرحها 
اقدام کرده اند تا پس از تصویب طرح ها در کمیته استانی، بانک های عامل در 

اسرع وقت، تسهیلات مربوطه را اعطاء کنند.

سرپرست امور اقتصادی و دارایی استان قم خبرداد:
تصویب بیش از ۱۴۰طرح اشتغالزایی در استان قم


